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ΚΑΤΑΣΚΕΥΑΣΤΩΝ
ΑΛΟΥΜΙΝΙΟΥ - ΣΙΔΗΡΟΥ (ΠΟΒΑΣ)
17-19 ΜΑΪΟΥ 2024 ΠΑΡΑΣΚΕΥΗ - ΚΥΡΙΑΚΗ

ΛΑΡΙΣΑ

ΒΙΟΤΕΧΝΙΚΟ
ΕΠΙΜΕΛΗΤΗΡΙΟ
ΠΕΙΡΑΙΑ

ΔιακεκριμενοI ΧορηγοI

μεγαΛοI ΧορηγοI

ΧορηγοI

ΥΠοΣΤηρικΤεΣ

Χορηγοι εΠικοινωνιαΣ

Υπο την αιγίδα

με την Υποστήριξη

ειΔικοΣ ΧορηγοΣ

Διοργάνωση οργάνωσηΣυνεργασία

ΣΥΛΛΟΓΟΣ MEΤΑΛΛΟΤΕΧΝΟΥΡΓΩΝ 
ΛΑΡΙΣΑΣ & ΠΕΡΙΧΩΡΩΝ

ΟΜΟΣΠΟΝΔΙΑ 
ΕΠΑΓΕΛΜΑΤΙΩΝ 
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Εξελίξεις 
& προκλήσεις

για ένα καλύτερο 
Μέλλον!

Grecotel Larissa Imperial

9ο ΠΑΝΕΛΛΗΝΙΟ ΣΥΝΕΔΡΙΟ 
ΚΑΤΑΣΚΕΥΑΣΤΩΝ
ΑΛΟΥΜΙΝΙΟΥ - ΣΙΔΗΡΟΥ (ΠΟΒΑΣ)
17-19 ΜΑΪΟΥ 2024 
ΠΑΡΑΣΚΕΥΗ - ΚΥΡΙΑΚΗ
ΛΑΡΙΣΑ



Η ΠΟΒΑΣ είναι Δευτεροβάθμια Συνδικαλιστική 
Οργάνωση και ιδρύθηκε με σκοπό την 

καλλιέργεια και τη διάδοση του συνδικαλιστικού 
πνεύματος, τη διεκδίκηση κοινών συμφερόντων, 

την ενθάρρυνση συνεργασίας μεταξύ των 
μελών της και την επίλυση των προβλημάτων 
του Kλάδου των κατασκευών αλουμινίου και 

σιδήρου.
Η ΠΟΒΑΣ ιδρύθηκε το 1998 και έκτοτε, 

σε πνεύμα αλληλεγγύης, συνεχίζει δυναμικά 
το έργο της αναλαμβάνοντας τις κατάλληλες 

πρωτοβουλίες, δίνοντας ταυτόχρονα το «παρών» 
σε κάθε σημαντική εξέλιξη του Κλάδου. Σήμερα 

η Ομοσπονδία έχει ως μέλη 25 πρωτοβάθμια 
Σωματεία, τα οποία βρίσκονται σε όλη την 

Ελληνική Επικράτεια. Η έδρα της βρίσκεται στην 
Αθήνα. Η Πανελλήνια Ομοσπονδία διαδραματίζει 

ηγετικό ρόλο στον Κλάδο των Κατασκευών 
Αλουμινίου & Σιδήρου, προσφέροντας γνώση, 

εκπαίδευση, κατάρτιση και ίσες ευκαιρίες στο 
ανθρώπινο δυναμικό όλων των επιχειρήσεων, 

προστατεύοντας με υπευθυνότητα την κοινωνική 
συνοχή. Οραματιζόμαστε έναν Κλάδο 
που όλοι θα μπορούν να επενδύσουν 

με ασφάλεια και προοπτική.

Στόχοι της Ομοσπονδίας
Οι βασικοί στόχοι της Ομοσπονδίας είναι:

• Ρύθμιση & πιστοποίηση του επαγγέλματος
• Συνεχιζόμενη κατάρτιση του υφιστάμενου 

ανθρώπινου δυναμικού του Κλάδου
• Ένταξη της ειδικότητας 
στην τυπική εκπαίδευση

• Ενίσχυση και εφαρμογή του θεσμικού 
πλαισίου για τον Κλάδο

• Συνέχιση των προγραμμάτων επιδότησης 
για την εξοικονόμηση ενέργειας και βελτίωση 

των όρων υλοποίησης

Σχεδιαζόμενες δράσεις της Ομοσπονδίας
Οι σχεδιαζόμενες δράσεις της ΠΟΒΑΣ, 

για την επίτευξη των στόχων, 
τα επόμενα έτη είναι οι εξής:

• Ενημέρωση των μελών για τις απαιτήσεις 
του θεσμικού πλαισίου σχετικά με τα προϊόντα

• Συμμετοχή σε σεμινάρια, ημερίδες και εκθέσεις 
σε διάφορες πόλεις της Ελλάδας για εκπαίδευση 

και ενημέρωση τόσο των κατασκευαστών, όσο 
και του τεχνικού κόσμου

• Συμμετοχή σε επιτροπές και προάσπιση 
των συμφερόντων του Κλάδου 

στα χρηματοδοτούμενα προγράμματα 
Εξοικονόμησης Ενέργειας

• Συμμετοχή σε επιτροπές και προάσπιση 
των συμφερόντων του κλάδου για την 

πιστοποίηση του επαγγέλματος
• Συμμετοχή στην Ευρωπαϊκή 
συνομοσπονδία EuroWindoor

• Συμμετοχή σε επιτροπές και προάσπιση 
των συμφερόντων του κλάδου για ένταξη 

της ειδικότητας στην τυπική εκπαίδευση

Θεόφιλος ΠΑΓΙΑΤΗΣ

Πρόεδρος
Θεόφιλος Παγιάτης
Α΄Αντιπρόεδρος
Λάζαρος Ασλανίδης 
Β΄Αντιπρόεδρος
Ελευθέριος Πλαστάρας
Γ΄Αντιπρόεδρος
Βασίλειος Νικολέτας
Γενικός Γραμματέας
Χρήστος Παπαευθυμίου
Ταμίας
Παντελής Σολιδάκης
Υπεύθυνος Δημοσίων Σχέσεων
Θωμάς Δημόπουλος

Αναπλ. Γεν. Γραμματέας
Στυλιανός Καλαφατάκης
Αναπλ. Ταμίας
Δημήτριος Τσέλιος
Μέλη
Ελευθέριος Ψαλιδάκης, 
Χαράλαμπος Τσολακίδης
Αντιπρόσωπος στην Τριτοβάθμια Οργάνωση 
(ΓΣΕΒΕΕ)
Θεόφιλος Παγιάτης
Ελεγκτική Επιτροπή
Χρήστος Γκαραγκούνης, 
Γιάννης Δασκαλάκης, 
Κωνσταντίνος Πελεκούδας

Το 9ο Πανελλήνιο Συνέδριο της ΠΟΒΑΣ θα πραγματοποιηθεί στην πολύπαθη Θεσσαλία, οι πληγές της 
οποίας από την κακοκαιρία Daniel δεν έχουν επουλωθεί ακόμη και σε μία εποχή με ανάμικτα συναισθήματα 
για τον Κλάδο μας, ο οποίος αν και έχει εισέλθει σε πορεία ανάπτυξης δεν έχει καταφέρει να αντισταθμίσει 
πλήρως τις απώλειες από τις διαδοχικές κρίσεις των προηγούμενων ετών. 
Ο Κλάδος έδειξε ανθεκτικότητα στις απότομες αλλαγές και απέδειξε ότι έχει μία βιώσιμη προοπτική 
ανάπτυξης που επηρεάζεται θετικά από την διατυπωμένη ανάγκη σε Ευρωπαϊκό και Εθνικό επίπεδο, των 
κτιριακών ανακαινίσεων ενεργειακής απόδοσης καθώς και την κατασκευή νέων κτιρίων σχεδόν μηδενικής 
κατανάλωσης ενέργειας. Προετοιμαζόμαστε λοιπόν και μέσα από την θεματολογία του Συνεδρίου μας, 
να ξεπεράσουμε τα εμπόδια και τα εντοπισμένα κενά δεξιοτήτων του ανθρώπινου δυναμικού, ώστε να 
μπορέσουμε να ανταποκριθούμε πλήρως στις απαιτήσεις που προκύπτουν από το Εθνικό Σχέδιο για την 
Ενέργεια και το Κλίμα μέχρι το 2030 και τις δεσμεύσεις της χώρας μας απέναντι στην Ευρωπαϊκή Ένωση. 
Το Συνέδριο της Πανελλήνιας Ομοσπονδίας Βιοτεχνών Αλουμινίου Σιδήρου υποδέχεται τον Κλάδο 
δίνοντας την ευκαιρία σε όσες και όσους το επισκεφτούν να εκφράσουν τις απόψεις τους και τους 
προβληματισμούς τους.  Ένα Συνέδριο που δίνει την δυνατότητα σε νέες και νέους να συμμετέχουν ως 
ομιλητές διαμορφώνοντας μια θεματολογία αιχμής με πολλαπλά οφέλη για όσους το παρακολουθήσουν. 
Ένα Συνέδριο που κοιτάζει τα προβλήματα κατάματα και ατενίζει το μέλλον με αισιοδοξία.

Θεόφιλος Παγιάτης, Πρόεδρος Δ.Σ. ΠΟΒΑΣ

ΔΙΟΙΚΗΤΙΚΟ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟ ΠΟΒΑΣ
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9ο ΠΑΝΕΛΛΗΝΙΟ ΣΥΝΕΔΡΙΟ ΚΑΤΑΣΚΕΥΑΣΤΩΝ
ΑΛΟΥΜΙΝΙΟΥ - ΣΙΔΗΡΟΥ (ΠΟΒΑΣ)
17-19 ΜΑΪΟΥ 2024 ΛΑΡΙΣΑ
Grecotel Larissa Imperial



Πρόγραμμα Συνεδρίου

Παρασκευή 17 ΜΑΪΟΥ 2024
1η ΗμΕρΑ  

Ώρες Ομιλίες/Ομιλητές

16:00-17:00 Προσέλευση - Εγγραφή - Welcome Coffee 

17:00-17:15 Έναρξη Εργασιών
Γεώργιος Γαζεπίδης - Profilmedia

ΕΠΙΧΕΙΡΗΜΑΤΙΚΟΤΗΤΑ & ΕΞΟΙΚΟΝΟΜΗΣΗ ΕΝΕΡΓΕΙΑΣ

Α΄ ΚΥΚΛΟΣ
Συντονιστής: Παντελής Σολιδάκης - Ταμίας ΠΟΒΑΣ

17:15-17:30 Παρουσίαση Κλαδικής Έρευνας για τις ανάγκες και τα προβλήματα των Κατασκευαστικών Επιχειρήσεων 
Αντώνιος Αμανιός - Business Consultant, Architectural Aluminium Academy

17:30-17:45 Το θεσμικό πλαίσιο ίδρυσης και εκσυγχρονισμού Βιοτεχνικών και Βιομηχανικών μονάδων 
Αλουμινίου - Σιδήρου 
Δρ. Ρουσέτος Λειβαδάρος & Μάρκος Λειβαδάρος - Επιστημονικοί Σύμβουλοι ΠΟΒΑΣ

17:45-18:00 Η αποτελεσματική διαχείριση του θυμού στον εργασιακό χώρο
Ρούλα Κωτούδη - KPR Consulting

18:00-18:15 Ερωτήσεις - Συζήτηση

18:15-19:00 Coffee Break - Επίσκεψη Εκθεσιακού Χώρου 
Workshop Ορθών Πρακτικών Εγκατάστασης Κουφωμάτων

B΄ ΚΥΚΛΟΣ
Συντονιστής: Μάνος Τσουράκης - Ταμίας Συλλόγου μεταλλοτεχνουργών Λάρισας και Περιχώρων

19:00-19:15 Εξοικονόμηση ενέργειας μέσω της χρήσης εξωφύλλων  
Εύη Χασιαλή - Γεν. Διευθύντρια Extraplastica.

19:15-19:30 Παρουσίαση έρευνας για τα προγράμματα εξοικονόμησης ενέργειας 
Δημήτρης Κατσαντώνης - Γεν. Διευθυντής Tothepoint

19:30-19:45 Παρουσίαση του οδικού χάρτη για το επάγγελμα του Κατασκευαστή Αλουμινίου - Σιδήρου 
Δημήτρης Γιακούλας - Επιστημονικός Συνεργάτης ΙμΕ ΓΣΕΒΕΕ

19:45-20:00 Ερωτήσεις - Συζήτηση

ΠΑρ 17.05.24
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Ώρες Ομιλίες/Ομιλητές

09:30-10:30 Προσέλευση - Εγγραφή - Welcome Coffee

10:30-10:40 Έναρξη Συνεδρίου
Γεώργιος Μπιρμπουτσούκης - Profilgroup

10:40-10:55 Χαιρετισμοί Διακεκριμένων Χορηγών 
Exalco, Etem, Cosmos, Europa

ΕΞΕΛΙΞΕΙΣ & ΠΡΟΚΛΗΣΕΙΣ ΣΤΟΝ ΚΛΑΔΟ ΤΟΥ ΑΛΟΥΜΙΝΙΟΥ
Συντονιστής: Χρήστος Παπαευθυμίου - Γεν. Γραμματέας ΠΟΒΑΣ

10:55-11:20 Ομιλία Προέδρου ΠΟΒΑΣ
Θεόφιλος Παγιάτης - Πρόεδρος ΠΟΒΑΣ

11:20-11:35 Ελληνικός κλάδος αλουμινίου - προκλήσεις και μέλλον
Γεώργιος Μεντζελόπουλος - Πρόεδρος ΕΕΑ

11:35-11:50 Οι συνέργειες και οι συνεργασίες ως κινητήρια δύναμη στο σύγχρονο επιχειρηματικό περιβάλλον
Ιωάννης Καντώνιας - Αντιπρόεδρος & Διευθύνων Σύμβουλος Cosmos Aluminium

11:50-12:05 Ερωτήσεις - Συζήτηση

12:05-12:50 Coffee Break - Επίσκεψη Εκθεσιακού Χώρου - Workshop Ορθών Πρακτικών Εγκατάστασης Κουφωμάτων

12:50-13:00 Χαιρετισμοί Διακεκριμένων Χορηγών
Alumil, Elvial, Extraplastica - ExtraColor

ΠΡΟΪΟΝΤΑ ΑΛΟΥΜΙΝΙΟΥ & ΑΡΧΙΤΕΚΤΟΝΙΚΗ
Συντονιστής: Κώστας Κυριακίδης - Πρόεδρος Συνδέσμου Κατασκευαστών Ν. Κοζάνης

13:00-13:15 Ιδιαιτερότητες και ανάγκες του ξενοδοχειακού κλάδου
Eυαγγελία Τσιούρβα - Τμήμα Έρευνας & Τεχνικής Υποστήριξης Exalco

13:15-13:30 Απαιτήσεις πυράντοχων προϊόντων
Φίλιππος Δομαζινάκης - R&D Manager Alumil

13:30-13:45 Προδιαγραφές και απαιτήσεις υαλοπινάκων ασφαλείας
Άκης Βαλαλής - Γεν. Διευθυντής i-BUiLD / Ariston Glass

13:45-14:00 Βελτιώνοντας την αισθητική και την αντοχή του κτιρίου με σύγχρονα χρώματα πούδρας
Νίκος Βλαχάκης - Γεν. Διευθυντής Νeokem

14:00-14:15 Σύγχρονες τάσεις στα αρχιτεκτονικά χρώματα πούδρας για το αλουμίνιο
Μαρία Παπαθεοφάνους - Εμπορική Διευθύντρια Τομέας Πουδρών AkzoNobel Coatings 

14:15-14:30 Ερωτήσεις - Συζήτηση

14:30-15:45 Lunch Break - Επίσκεψη Εκθεσιακού χώρου 
Workshop Ορθών Πρακτικών Εγκατάστασης Κουφωμάτων

ΣΑΒ 18.05.24

Πρόγραμμα Συνεδρίου

Σάββατο 18 ΜΑΪΟΥ 2024
2η ΗμΕρΑ  ΠρΩΙΝΟΣ ΚΥΚΛΟΣ
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Ώρες Ομιλίες/Ομιλητές

ΑΝΑΒΑΘΜΙΣΗ ΤΗΣ ΕΠΙΧΕΙΡΗΜΑΤΙΚΟΤΗΤΑΣ ΜΕ ΤΟ ΒΛΕΜΜΑ ΣΤΟ ΜΕΛΛΟΝ
Συντονιστής: Ελευθέριος Πλαστάρας - Β΄ Αντιπρόεδρος ΠΟΒΑΣ

15:45-16:00 Καθημερινότητα κατασκευαστικού δικτύου - προκλήσεις & ευκαιρίες 
Αθανάσιος Χατζής - Sales Manager Greece Etem

16:00-16:15 Η σημασία του After Sales Service 
Ανέστης Τάρλας - Διευθυντής Πωλήσεων Ελλάδας Europa

16:15-16:30 Ψηφιακό Marketing για κατασκευαστικά αλουμινίου. Αναγκαιότητα ή πολυτέλεια; 
Σοφία Αντωνιάδου - Marketing Manager Elvial

16:30-16:45 Αναλύοντας την αγοραστική εμπειρία του αύριο: Προετοιμαζόμαστε για την επόμενη γενιά καταναλωτών
Ιωάννης Δασκαλόπουλος - Γεν. Διευθυντής Τehni - Παντέλος

16:45-17:00 Ερωτήσεις - Συζήτηση

17:00-17:45 Coffee Break - Επίσκεψη Εκθεσιακού Χώρου
Workshop Ορθών Πρακτικών Εγκατάστασης Κουφωμάτων

ΕΥΡΩΠΑΪΚΕΣ ΠΟΛΙΤΙΚΕΣ - ΠΡΑΣΙΝΗ ΕΠΙΧΕΙΡΗΜΑΤΙΚΟΤΗΤΑ
Συντονίστρια: Μαρία Νικολέτα - Εταιρεία Β. Νικολέτας / Αγρίνιο

17:45-18:00 Έτος 2030: Περιβάλλον και βιομηχανία 
Άννα Βαλάκου - Γεν. Διευθύντρια Green’s Gaia

18:00-18:15 Εξοικονόμηση ενέργειας μέσω ημιδιάφανων ΦΒ 3ης Γενιάς 
Στέργιος Λογοθετίδης - Γεν. Διευθυντής OET

18:15-18:30 Πολιτικές της ΕΕ για την εξοικονόμηση ενέργειας στον κτιριακό τομέα
Βλάσης Οικονόμου - Διευθύνων Σύμβουλος Institute for European Energy and Climate Policy

18:30-18:45 Εξοικονόμηση ενέργειας στη βιομηχανία: εργαλεία και υπηρεσίες του Eυρωπαϊκού Έργoυ 
«Audit to Measure» στη διάθεση των επιχειρήσεων
Δρ. Ιωάννα Μακαρούνη - Υπεύθυνη έργου και έρευνας / EPU-NTUA, Εθνικό μετσόβιο Πολυτεχνείο

18:45-19:00 Ερωτήσεις - Συζήτηση

19:00-19:30 Χαιρετισμοί επισήμων και προσκεκλημένων

21:30 Δείπνο στο κτήμα Βερσαλλίες

ΣΑΒ 18.05.24
5

Πρόγραμμα Συνεδρίου

Σάββατο 18 ΜΑΪΟΥ 2024
2η ΗμΕρΑ  ΑΠΟΓΕΥμΑΤΙΝΟΣ ΚΥΚΛΟΣ

ΚΤΗΜΑ ΒΕΡΣΑΛΛΙΕΣ
Η επιχείρηση Βερσαλλίες είναι ένας χώρος ψυχαγωγίας και διασκέδασης για όλη την οικογένεια που 
λειτουργεί από το 1978. Πρόκειται για ένα σύνολο κτιριακών εγκαταστάσεων και υπαίθριων χώρων 
σε ιδιόκτητη έκταση στο 5ο χιλ. Λάρισας- Αμπελώνα. Το «κτήμα Βερσαλλίες» αποτελεί ένα υπόδειγμα 
κέντρου διασκέδασης και ψυχαγωγίας και συγχρόνως μοναδικό θερινό πολυχώρο για την πόλη της 
Λάρισας, σε ένα περιβάλλον αισθητικά και λειτουργικά ξεχωριστό, μακριά από τον θόρυβο και το άγχος 
της καθημερινότητας. Το 2005 υλοποιήθηκε σχέδιο κατασκευής των νέων εγκαταστάσεων «Κτήμα 
Βερσαλλίες», στο 5ο χλμ Λάρισας-Αμπελώνα σε συνολικό χώρο 10,000 τ.μ. Για την εξυπηρέτηση των 
πελατών, το κτήμα διαθέτει άνετους και ασφαλείς χώρους στάθμευσης με κατάλληλο προσωπικό. 



Ώρες Ομιλίες/Ομιλητές

9:45-10:30 Προσέλευση - Εγγραφή - Welcome Coffee

ΚΑΤΑΡΤΙΣΗ & ΠΙΣΤΟΠΟΙΗΣΗ ΑΝΘΡΩΠΙΝΟΥ ΔΥΝΑΜΙΚΟΥ
Συντονιστές: Στέλιος Λαμπρακόπουλος - Επιστημονικός Σύμβουλος ΠΟΒΑΣ, Θεόφιλος Παγιάτης - Πρόεδρος ΠΟΒΑΣ

10:30-10:45 Τεχνική επαγγελματική κατάρτιση και αγορά εργασίας
Γεώργιος Αντύπας - Διευθυντής Ε.Σ.Κ. Περάματος

10:45-11:00 Πιστοποίηση ανθρώπινου δυναμικού σε συγκολλήσεις
Γεώργιος Ζαμπός - Διευθυντής Παραρτήματος Βόρειας Ελλάδας TUV Austria Hellas

11:00-11:15 Η σημασία της πιστοποίησης των δεξιοτήτων
Έλλη Γκανάκου - Γεν. Διευθύντρια ΕΕΑ-ΑμΚΕ

11:15-11:30 Ερωτήσεις - Συζήτηση

11:30-12:15 Coffee Break - Επίσκεψη Εκθεσιακού Χώρου
Workshop Ορθών Πρακτικών Εγκατάστασης Κουφωμάτων

12:15-13:15 Στρογγυλό τραπέζι με θέμα την εκπαίδευση στον κλάδο. Συμμετέχουν:
•  Γιώτα Σιγανού

Project Manager Europa The Lab
•  Βασιλική Τζίκα

Γεν. Διευθύντρια Architectural Aluminium Academy
•  Άλκηστις Κατσιάβα

Υπεύθυνη Exalco Educational Institute
•  Άννα Ψευτέλη

Υπεύθυνη Elvial Training Centre
•  Χαράλαμπος Φαραστέλης

Εταιρεία Systema Doors - Αθήνα
•  Νικόλαος Τσιαούσης

Εταιρεία Αφοί Τσιαούση Ο.Ε. - Σέρρες
•  Μαρία Λιαδάκη

Εταιρεία Alugreco - Ηράκλειο Κρήτης
•  Χρήστος Κέκης

Εταιρεία KEKIS xClusive Aluminium Systems - Νέος Άγιος Αθανάσιος Πέλλας

13:15-13:45 Τοποθετήσεις Κατασκευαστών

13:45-14:00 Συζήτηση & Κλείσιμο Εργασιών Συνεδρίου

Πρόγραμμα Συνεδρίου

Κυριακή 19 ΜΑΪΟΥ 2024
3η ΗμΕρΑ  

ΚΥρ 19.05.24
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Λάρισα 
ΠρΑΓμΑΤΟΠΟΙΗΣΗ ΤΟΥ 9ου ΠΑΝΕΛΛΗΝΙΟΥ
ΣΥΝΕΔρΙΟΥ ΚΑΤΑΣΚΕΥΑΣΤΩΝ (ΠΟΒΑΣ)
ΑΛΟΥμΙΝΙΟΥ - ΣΙΔΗρΟΥ

Στην Θεσσαλία συναντάμε μια πρωτεύουσα περικυκλωμένη από 
εύφορες πεδιάδες, καθώς και από μερικά από τα πιο επιβλητικά 
βουνά της Ελλάδας. Η Λάρισα, είναι μια πόλη όπου η αρχαία ιστορία 
και η μακρά αγροτική παράδοση συναντούν το σύγχρονο τρόπο 
ζωής. Είναι επίσης το κέντρο της οικονομικής δραστηριότητας 
της Περιφέρειας, με διαρκή ανάπτυξη τόσο στους τομείς της 
βιομηχανίας όσο και των υπηρεσιών. Σημείο αφετηρίας μας είναι 
ο λόφος του Αγίου Αχίλλειου (ο προστάτης της πόλης), ένα μέρος 
που κατοικείται ήδη από τη Νεολιθική περίοδο. Κατά τη διάρκεια της 
Κλασικής περιόδου αποτελούσε την ακρόπολη της Λάρισας, ενώ 
σήμερα είναι γνωστό με την ονομασία «Φρούριο». Οι Βυζαντινοί 
έχτισαν στην ίδια θέση φρούριο, στα πρώτα χρόνια της Ανατολικής 
ρωμαϊκής Αυτοκρατορίας. Επισκεφθείτε το Αρχαιολογικό ή 
Λαογραφικό & Ιστορικό μουσείο και θαυμάστε εκθέσεις διάσημων 
Ελλήνων ζωγράφων ή θαυμαστά έργα γλυπτικής στη Δημοτική 
Πινακοθήκη. Στο Πάρκο του Αλκαζάρ, θα μαγευτείτε από τα όμορφα 
δέντρα και τις λιμνούλες που το κοσμούν και θα αναζωογονηθείτε 
με μια βόλτα κατά μήκος του Πηνειού. Απέναντι από το πάρκο, 
στο δρόμο προς Τύρναβο, βρίσκεται το μνημείο του Ιπποκράτη, 
το οποίο ανακαλύφθηκε χάρη σε μια πλημμύρα του Πηνειού 
στα 1826. Περάστε και από το μύλο του Παπά ένα ανακαινισμένο 
βιομηχανικό συγκρότημα αλευροποιίας, που ξεχωρίζει για την 
αρχιτεκτονική του και έχει ανακηρυχτεί ως διατηρητέο μνημείο 
από το Υπουργείο Πολιτισμού.

Grecotel Larissa Imperial
ΣΥΝΕΔρΙΑΚΟΣ & ΕΚΘΕΣΙΑΚΟΣ ΧΩρΟΣ

Ένα ξενοδοχείο-κόσμημα είναι έτοιμο να σας υποδεχθεί στην 
καρδιά του θεσσαλικού κάμπου! Το Larissa Imperial συνδυάζει 
την πολυτέλεια και την απλότητα και είναι ιδανικό για σύντομες 
αποδράσεις. Υπέροχα διακοσμημένα δωμάτια, σουίτες και 
μπανγκαλόους θα κάνουν τη διαμονή σας ευχάριστη.
Κάτω από την εντυπωσιακή γυάλινη οροφή, το διάχυτο φως δίνει 
λίγη από τη λάμψη του στο επιβλητικό εσωτερικό του εστιατορίου. 
Το εστιατόριο δίνει νέα διάσταση τόσο στην αισθητική όσο και στην 
καλή κουζίνα και συνδυάζει ελληνικές και μεσογειακές σπεσιαλιτέ.
Στο lobby bar μπορείτε να χαλαρώσετε ενώ απολαμβάνετε τον καφέ 
σας. Ζεστή ατμόσφαιρα, χαρούμενες παρέες γύρω από το τζάκι με 
κονιάκ και κοκτέιλ.
Τo pool bar είναι το ιδανικό μέρος για να χαλαρώσετε και να 
απολαύσετε την καλοκαιρινή αύρα και τον όμορφο κήπο.

Διεξαγωγή
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9ο ΠΑΝΕΛΛΗΝΙΟ ΣΥΝΕΔΡΙΟ ΚΑΤΑΣΚΕΥΑΣΤΩΝ
ΑΛΟΥΜΙΝΙΟΥ - ΣΙΔΗΡΟΥ (ΠΟΒΑΣ)
17-19 ΜΑΪΟΥ 2024 ΛΑΡΙΣΑ
Grecotel Larissa Imperial

Αντώνης ΑμΑνιός 
Ο Αντώνης Αμανιός σπούδασε Οικονομικές Επιστήμες στο ΑΠΘ και είναι κάτοχος μεταπτυχιακού 
Χρηματοοικονομικής Διοίκησης. Για πολλά χρόνια υπήρξε στέλεχος μεγάλων Συμβουλευτικών εταιρειών 
και διετέλεσε στέλεχος διοίκησης σε αρκετές επιχειρήσεις. Επιπροσθέτως, έχει μεγάλη διδακτική εμπειρία 
στην επαγγελματική κατάρτιση με περισσότερες από 5.000 ώρες διδασκαλίας. Εργάζεται στην Architectural 
Aluminium Academy ως υπεύθυνος των υπηρεσιών Συμβουλευτικής Επιχειρήσεων. Είναι Πιστοποιημένος 
εκπαιδευτής από τον Εθνικό Οργανισμό Πιστοποίησης Επαγγελματικών Προσόντων (ΕΟΠΠΕΠ), είναι 
πιστοποιημένος εισηγητής ΛΑΕΚ, είναι μέλος του Οικονομικού Επιμελητηρίου Ελλάδος (Ο.Ε.Ε.) και 
πιστοποιημένος εκπαιδευτής του Ο.Ε.Ε., είναι μέλος του Συνδέσμου Συμβούλων Επιχειρήσεων (Σ.Σ.Ε.).

Γεώργιος ΑντύπΑς
Ο Γεώργιος Αντύπας αποφοίτησε από την Ανωτέρα Σχολή Εκπαιδευτικών Τεχνολόγων μηχανικών 
(Α.Σ.Ε.ΤΕ.μ.) με την ειδικότητα του Εκπαιδευτικού Τεχνολόγου μηχανολόγου μηχανικού και εξειδικεύτηκε 
στην Εκπαιδευτική Ηγεσία και Διοίκηση (MEd) και στα Ενεργειακά και Περιβαλλοντικά Έργα (MSc). Είναι 
εκπαιδευτικός στη Δευτεροβάθμια Επαγγελματική Εκπαίδευση από το 1998, με εμπειρία σε θέση υποδιευθυντή 
και διευθυντή σχολικής μονάδας. Επιπλέον, έχει διδακτική εμπειρία στην εκπαίδευση ενηλίκων (ΙΕΚ και ΚΕΚ) 
με περισσότερες από 600 ώρες διδασκαλίας. Από το 2016 υπηρετεί σε θέση στελέχους της εκπαίδευσης ως 
διευθυντής ΙΕΚ και αυτή τη στιγμή είναι διευθυντής της Επαγγελματικής Σχολής Κατάρτισης (Ε.Σ.Κ.) Περάματος 
και της Σχολής Ανώτερης Επαγγελματικής Κατάρτισης (Σ.Α.Ε.Κ., πρώην ΙΕΚ) Κορυδαλλού.

Σοφία ΑντωνιΑδόύ
Η Σοφία Αντωνιάδου, έχει σπουδάσει Κοινωνική και Πολιτική Διοίκηση στο Δημοκρίτειο Πανεπιστήμιο 
και παράλληλα κατέχει μεταπτυχιακό τίτλο στη Διοίκηση Επιχειρήσεων (μΒΑ) από το Nottingham Trent Uni-
versity. Επίσης, είναι κάτοχος του Professional Diploma in Digital Marketing του ALBA, το οποίο εστιάζει 
στις τρέχουσες τάσεις και στις βέλτιστες πρακτικές στο ψηφιακό marketing, στα εργαλεία και στις ικανότητες 
σε όλες τις τακτικές αιχμής του καθώς και στην εφαρμογή και στην αξιολόγηση της στρατηγικής του 
για την απόκτηση ανταγωνιστικού πλεονεκτήματος για τις επιχειρήσεις. 
Ξεκίνησε την καριέρα της από τα διαφημιστικά agencies και εδώ και δεκαοχτώ χρόνια βρίσκεται στον χώρο 
του βιομηχανικού marketing. Τα τελευταία εφτά χρόνια δραστηριοποιείται στον κλάδο του αλουμινίου 
ως Marketing Manager στην ELVIAL. Κύρια ευθύνη της είναι η διαχείριση όλων των πτυχών του marketing, 
της ανάπτυξης στρατηγικών marketing, της διαχείρισης του προϋπολογισμού, της ανάπτυξης ομάδων 
για την εφαρμογή των στρατηγικών, και της επίβλεψης της εσωτερικής και εξωτερικής επικοινωνίας.

Άννα ΒΑλΑκόύ
Η Άννα Βαλάκου είναι απόφοιτος ξενόγλωσσων τμημάτων της Φιλοσοφικής Σχολής του Εθνικού 
και Καποδιστριακού Πανεπιστημίου Αθηνών, με μεταπτυχιακό ειδίκευσης στη Στρατηγική Διαχείριση 
Ανθρώπινων Πόρων (Master of Science in SHRM), είναι υποψήφια PhD προγράμματος πανεπιστημίου 
της Γαλλίας, ενώ παράλληλα μιλάει  πιστοποιημένα έξι γλώσσες συμπεριλαμβανομένου της μητρικής της. 
Έχει λάβει μέρος σε εκπαιδευτικά και διεθνή συμπόσια που αφορούν τον τομέα των ξένων γλωσσών, 
σε συνέδρια με θέματα του HR sector και της ανάπτυξής του στην Ελλάδα, και διδάσκοντας επί 17 συναπτά έτη 
σε Εκπαιδευτικό Οργανισμό στον Πειραιά έχει στο ενεργητικό της παραπάνω από 15.000 ώρες διδασκαλίας 
σε ενηλίκους και παιδιά. Συνεργάζεται ως εξειδικευμένη εισηγήτρια με την πολυεθνική εταιρεία PwC 
από το 2017 σε σεμινάρια με συνδυασμό τη διαχείριση του ανθρώπινου δυναμικού, τα conflicts που 
προκύπτουν στον εργασιακό χώρο και την εκάστοτε ξένη γλώσσα. Είναι Γενική Διευθύντρια και Διευθύντρια 

Ανθρώπινου Δυναμικού της περιβαντολλογικής εταιρείας Green’s Gaia, έχοντας όραμα έναν καλύτερο 
και πιο πράσινο  πλανήτη-κληρονομιά στις επόμενες γενιές. 
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Άκης ΒΑλΑλής 
Ιδρυτής και Γενικός Διευθυντής της ariston glass και της i-BUiLD, μίας συμβουλευτικής υπηρεσίας 
με εξειδίκευση σε όλα τα μέρη του κτιριακού κελύφους, συμπεριλαμβανομένων των κουφωμάτων. 
Έχει σπουδάσει οικονομικά στο USC, κατέχει MΒA από το OU Βusiness School στο Λονδίνο και τα τελευταία 
16 χρόνια ασχολείται με τον κλάδο του γυαλιού και των σχετικών κατασκευών. Είναι μέλος των 2 βασικών 
τεχνικών επιτροπών του ΕΛΟΤ\ΤΕΕ (ΤΕ33 & ΤΕ43) πού γνωμοδοτούν και συνεισφέρουν στη δημιουργία των 
ευρωπαϊκών προτύπων που αφορούν τα κτίρια και τις κατασκευές, όντας μέλη των CEN/Technical Committee 
33 (doors and windows), CEN/Technical Committee 129 (glass in buildings) αλλά και της τεχνικής επιτροπής 
για το ISO TC 162 (Doors, Windows and Curtainwalling) που καθορίζουν τον τρόπο που κατασκευάζουμε 
και τοποθετούμε τα προϊόντα του κλάδου μας. Εμπειρογνώμονας και επιστημονικός συνεργάτης της ΠΟΕΒΥ, 
με εκτενέστατη γνώση της συνέργειας που απαιτείται μεταξύ των συστημάτων αλουμινίου και των συστημάτων 
υαλοπινάκων. Ήταν ο βασικός δημιουργός των Αρχών Ασφαλείας για τους υαλοπίνακες στην Ελλάδα, 
που πλέον έχουν γίνει Κανόνες Ασφαλείας και εξελίχθηκαν σε δημοσιευμένη Τεχνική Οδηγία του ΤΕΕ. 

Νικόλαος ΒλΑχΑκής
Γεννήθηκε και μεγάλωσε στην Αθήνα. Σπούδασε στην Ελλάδα Διοίκηση Επιχειρήσεων με εξειδίκευση 
στο μάρκετινγκ. Συνέχισε τις σπουδές του, στην Αμερική λαμβάνοντας μεταπτυχιακό τίτλο σπουδών 
στη Διοίκηση Επιχειρήσεων (MBA) και διπλή εξειδίκευση στα χρηματοοικονομικά και στο μάρκετινγκ. 
Είναι Διευθύνων Σύμβουλος της εταιρείας ΝΕΟΚΕμ, στην οποία εργάζεται από το 1990, συμμετέχοντας 
ενεργά στη διαμόρφωση και την υλοποίηση της στρατηγικής της επιχείρησης με σκοπό την μακροπρόθεσμη 
ενίσχυση της ανταγωνιστικής θέσης της. Επιπλέον, ασχολείται συστηματικά με την οργάνωση αλλά 
και την εξωστρέφεια της εταιρείας, αναπτύσσοντας το δίκτυο διεθνούς εμπορίου σε περισσότερες 
από 25 χώρες. Από το 2008 είναι μέλος του Δ.Σ. της Ελληνικής Ένωσης Αλουμινίου, συμβάλλοντας ενεργά 
στον κλάδο του Αλουμινίου. Από το 2016, στο πλαίσιο της προώθησης των διεθνών επιχειρηματικών σχέσεων 
και συνεργασιών, είναι μέλος του Δ.Σ. και της εκτελεστικής επιτροπής του Αραβο-Ελληνικού Επιμελητηρίου.

Δρ. Δημήτρης ΓιΑκόύλΑς
Διδάκτορας του Τμήματος Πολιτικών Επιστήμων και Δημόσιας Διοίκησης του Εθνικού και Καποδιστριακού 
Πανεπιστημίου Αθηνών, με αντικείμενο τις Άμεσες Ξένες Επενδύσεις. Σπούδασε Πολιτικές Επιστήμες 
και Δημόσια Διοίκηση (BA) και Ευρωπαϊκές και Διεθνείς Σπουδές (MSc) στο ίδιο τμήμα ενώ έχει εργαστεί
ως επισκέπτης υποψήφιος διδάκτορας/ερευνητής με υποτροφία στο European Institute του London School 
of Economics. Έχει εκπονήσει επιστημονικές εργασίες, οι οποίες έχουν παρουσιαστεί σε διεθνή επιστημονικά 
συνέδρια και δημοσιευθεί σε έγκριτα επιστημονικά περιοδικά και συλλογικούς τόμους, ενώ έχει συμμετάσχει 
σε πληθώρα ερευνητικών έργων. Διδάσκει Διεθνή Πολιτική Οικονομία στο Αριστοτέλειο Πανεπιστήμιο 
Θεσσαλονίκης, ενώ στο παρελθόν έχει διδάξει στο Πανεπιστήμιο Πειραιώς, στο Πανεπιστήμιο Θεσσαλίας, 
στο Πάντειο Πανεπιστήμιο, στο Γεωπονικό Πανεπιστήμιο, και στο Πανεπιστήμιο Πατρών. Από το 2015 εργάζεται 
ως επιστημονικός συνεργάτης στο Ινστιτούτου μικρών Επιχειρήσεων της ΓΣΕΒΕΕ στο οποίο είναι υπεύθυνος 
λειτουργίας του «μηχανισμού μελέτης του οικονομικού περιβάλλοντος των μικρομεσαίων επιχειρήσεων». 

Έλλη ΓκΑνΑκόύ
H Έλλη Γκανάκου σπούδασε Χημικός μηχανικός στο Πανεπιστήμιο του Λονδίνου (MSc. Imperial College). 
Διετέλεσε στέλεχος της Ελληνικής Ένωσης Αλουμινίου από την ίδρυσή της και ανέλαβε τη θέση 
της Γενικής Διευθύντριας το 2008, την οποία και κατέχει μέχρι και σήμερα. 
Υπό τη Διεύθυνσή της, η Ελληνική Ένωση Αλουμινίου δημιούργησε την ΕΕΑ ΑμΚΕ, τον εκτελεστικό της 
βραχίονα σε θέματα πιστοποίησης. Διαθέτει μακρά εμπειρία σε τομείς όπως την υλοποίηση ευρωπαϊκών 
προγραμμάτων, την ανάπτυξη και λειτουργία Συστημάτων Διαχείρισης Ποιότητας, την εφαρμογή Κανονισμών 
της Ευρωπαϊκής Επιτροπής για τα Δομικά και άλλα Προϊόντα. Έχει συμμετάσχει στην εκπόνηση μελετών 
για τον κλάδο και σε project σχετικά με την ανακύκλωση αλουμινίου. Διετέλεσε μέλος σε Τεχνικές 
Επιτροπές του ΕΛΟΤ και στο Συμβούλιο Πιστοποίησης της ΕΒΕΤΑμ. Σήμερα είναι μέλος επιτροπών του 
ΣΕΒ, της Ελληνικής Ένωσης Διαπιστευμένων Φορέων, του Συμβουλίου Πιστοποίησης του ΕΛΙΠΥΚΑ και των 

Εκτελεστικών Επιτροπών των διεθνών οργανισμών QUALICOAT/QUALIDECΟ, QUALANOD και ESTAL. 
Το 2018 εξελέγη μέλος του Board of Governors της QUALICOAT θέση που κατέχει μέχρι και σήμερα.

9ο ΠΑΝΕΛΛΗΝΙΟ ΣΥΝΕΔΡΙΟ ΚΑΤΑΣΚΕΥΑΣΤΩΝ
ΑΛΟΥΜΙΝΙΟΥ - ΣΙΔΗΡΟΥ (ΠΟΒΑΣ)
17-19 ΜΑΪΟΥ 2024 ΛΑΡΙΣΑ
Grecotel Larissa Imperial
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Ιωάννης δΑςκΑλόπόύλός 
Ο Ιωάννης Δασκαλόπουλος έχει σπουδάσει Διοίκηση Επιχειρήσεων με ειδίκευση στο μάρκετινγκ. 
Αρχικά, στο ξεκίνημα της δεκαετίας του ‘90, ασχολήθηκε με το χώρο της διαφήμισης 
και των ηλεκτρονικών υπολογιστών αλλά ουσιαστικά ξεκίνησε την επαγγελματική του πορεία 
στο Καζίνο της Ξάνθης, ως  Διευθυντής μάρκετινγκ και Δημοσίων Σχέσεων, έκανε ένα πέρασμα 
από τον τραπεζικό κλάδο και πλέον από το 2003 βρίσκεται στην εταιρεία ΤΕΧΝΗ ΑΕ. 
Αρχικά στη θέση του Εμπορικού Διευθυντή ενώ από το 2010 κατέχει τη θέση του Γενικού Διευθυντή της 
εταιρείας. Είναι Πιστοποιημένος εκπαιδευτής ενηλίκων του ΕΟΠΠΕΠ όπως και του ΟΑΕΔ, 
με εμπειρία άνω των 25 ετών σε θέματα, μάρκετινγκ, Πωλήσεων, Οργάνωσης και Διοίκησης.

Φίλιππος δόμΑζινΑκής
μηχανολόγος μηχανικός, με μεταπτυχιακό στο Management και MBA. Έχει μεγάλη εμπειρία σε έργα 
κατασκευών, ξεκινώντας την επαγγελματική του καριέρα στην ALUMIL  ως Τεχνικός Σύμβουλος Έργων 
και στην συνέχεια ως προϊστάμενος πωλήσεων στον όμιλο SIDENOR σε έργα μεταλλικών κατασκευών. 
Η επαγγελματική του καριέρα συνεχίστηκε στην ALUMIL ως Υπεύθυνος Υποστήριξης Πελατών και Έργων, 
ηγούμενος μιας ομάδας 13 ατόμων, τεχνικά εξειδικευμένων για να υποστηρίξουν κατασκευαστικά έργα 
διεθνώς. Ο ίδιος και η ομάδα του συνετέλεσε ενεργά στην εξάπλωση της ALUMIL σε χώρες όπως η Αφρική, 
η μέση Ανατολή και οι Ηνωμένες Πολιτείες, μέσω εκτεταμένης έρευνας αγοράς και στόχευσης σε μεγάλα 
διεθνή έργα. Το 2015 προήχθη στη θέση του Διευθυντή Έρευνας και Ανάπτυξης του Ομίλου ALUMIL, μια θέση 
που εξακολουθεί να κατέχει, ηγούμενος μιας αφοσιωμένης ομάδας 30 μηχανικών, με έμφαση στην έρευνα, την 
ανάπτυξη και την πιστοποίηση των νέων αρχιτεκτονικών συστημάτων της εταιρείας και πάντα με γνώμονα την 
βιωσιμότητα και την ελαχιστοποίηση του ανθρακικού αποτυπώματος των συστημάτων αλουμινίου 
που παράγονται.

Γεώργιος ζΑμπός
Διπλωματούχος μηχανικός Ορυκτών Πόρων του Πολυτεχνείου Κρήτης. Έχει εργαστεί σε Τεχνικές 
και Κατασκευαστικές Εταιρείες ως γεωτεχνικός μηχανικός, μηχανικός ποιοτικού ελέγχου τεχνικών έργων 
και ως διευθυντής τεχνικών έργων. Από το 2006 έως και σήμερα εργάζεται στον Διεθνή Φορέα Πιστοποίησης 
TÜV AUSTRIA HELLAS, θυγατρική εταιρεία του TÜV AUSTRIA Group, ως επικεφαλής επιθεωρητής 
Συστημάτων Διαχείρισης Ποιότητας, Περιβαλλοντικής Διαχείρισης, Υγείας και Ασφάλειας στην Εργασία, 
Ενεργειακής Διαχείρισης κλπ. Είναι επίσης επικεφαλής επιθεωρητής σύμφωνα με τον Κανονισμό Προϊόντων 
Δομικών Κατασκευών και επικεφαλής επαληθευτής Εκθέσεων Εκπομπών Αερίων Θερμοκηπίου σύμφωνα 
με το EU-ETS αλλά και κατά ISO 14064-1 & 14064-2. Από το 2009 είναι ο Διευθυντής του Παραρτήματος 
Βόρειας Ελλάδας της TÜV AUSTRIA HELLAS, είναι ενεργός επικεφαλής επιθεωρητής Συστημάτων 
Διαχείρισης και εισηγητής σεμιναρίων και επιμορφωτικών ημερίδων στα πεδία της Διαχείρισης Ποιότητας, 
Περιβάλλοντος, Υγείας & Ασφάλειας στην Εργασία και Ενεργειακής Διαχείρισης κ.λπ.

Ιωάννης κΑντωνιΑς
Ο Ιωάννης Καντώνιας είναι Διευθύνων Σύμβουλος και Αντιπρόεδρος του Ομίλου COSMOS ALUMINIUM. 
Σπούδασε Δημόσια Διοίκηση και Διοίκηση Επιχειρήσεων στο Πανεπιστήμιο Κύπρου, με ειδίκευση 
στο Marketing/ Management. Απέκτησε επίσης μεταπτυχιακό δίπλωμα στη Διοίκηση Επιχειρήσεων 
από το University of Bridgeport, CT, βραβευμένος από την Business Honor Society ΔμΔ (DMD). Ξεκίνησε 
την επαγγελματική του καριέρα το 1999 στον Όμιλο ΒΙΟΚΑρΠΕΤ, ως μέλος του Τμήματος Προμηθειών 
και στη συνέχεια ως Υπεύθυνος Προμηθειών. Το 2001 του ανατέθηκε η θέση του Διευθυντή Προμηθειών 
όλου του Ομίλου, συμπεριλαμβανομένης της εταιρείας EXALCO. Τον Ιούνιο του 2006, αποχωρεί μαζί 
με τα μέλη της οικογένειάς του από τις επιχειρήσεις της ΒΙΟΚΑρΠΕΤ, για να ιδρύσουν τη δική τους βιομηχανική 
μονάδα διέλασης αλουμινίου. Το 2008, ιδρύθηκε η COSMOS ALUMINIUM AE, όπου ανέλαβε τη θέση 
του Αντιπροέδρου και CEO. Ο Ιωάννης Καντώνιας έχει βραβευτεί ως “Έλληνας Επιχειρηματίας της Χρονιάς 

2017” και έχει εκπροσωπήσει την Ελλάδα στον διαγωνισμό “Παγκόσμιος Επιχειρηματίας της Χρονιάς 
2018” στο μονακό. Τον Απρίλιο του 2023, ανέλαβε τη θέση Αντιπροέδρου και CEO όλου του Ομίλου, 
συμπεριλαμβανομένης της εταιρείας «ETEM» η οποία απορροφήθηκε από την Cosmos Aluminium A.E.12
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Δημήτρης κΑτςΑντωνής
Ο Δημήτρης Κατσαντώνης σπούδασε στο Φυσικό Τμήμα του ΑΠΘ. Διετέλεσε Πρόεδρος και Γενικός 
Διευθυντής της ΕρΤ3. Εδώ και 20 χρόνια δραστηριοποιείται στον τομέα ερευνών αγοράς και κοινής γνώμης 
αποκομίζοντας μεγάλη εμπειρία στην οργάνωση, εποπτεία και ανάλυση ποσοτικών και ποιοτικών ερευνών. 
Από το 2004 – 2009 ήταν Διευθυντής Β. Ελλάδας της Metron Analysis. 
Το 2009 ίδρυσε την εταιρία ερευνών και επικοινωνίας Τo the point AE, όπου είναι Πρόεδρος του Διοικητικού 
Συμβουλίου και Διευθύνων Σύμβουλος. Στα χρόνια 2011-2015 ήταν μέλος της Διοικούσας Επιτροπής 
του Διεθνούς Πανεπιστημίου Ελλάδας. Εκτός των άλλων , έχει ειδικευθεί στο συνδυασμό πρωτογενών 
ερευνών με GIS και χρήση χαρτογραφικών υποβάθρων (κυρίως για θέματα κοινωνικά).

Άλκηστις κΑτςιΑΒΑ
Η Άλκηστις Κατσιάβα σπούδασε Διοίκηση Επιχειρήσεων και κατέχει MBA από το Kingston University. 
Συμμετέχοντας σε επιμορφωτικά σεμινάρια, έχει εμπλουτίσει τις γνώσεις της στο marketing, το digital 
marketing και τα media. με 17ετή εμπειρία και εξειδίκευση στον κλάδο του αλουμινίου, εργάζεται 
ως Marketing manager στη θεσσαλική βιομηχανία αλουμινίου EXALCO. Έχει συμμετάσχει ως ομιλήτρια 
και μέλος επιτροπής θεματολογίας σε κλαδικό συνέδριο αλουμινίου. Αναλαμβάνοντας παράλληλα τη θέση 
της project manager του εκπαιδευτικού ινστιτούτου EXALCO EDUCATIONAL institute, είναι υπεύθυνη 
για την οργάνωση, τη δράση και την εξέλιξή του. Δυναμική εκπρόσωπος της EXALCO στην Ελλάδα 
και το εξωτερικό, υπηρετεί με αφοσίωση το όραμά της για ανάπτυξη και καινοτομία, με τη δέσμευση 
να εξελίσσει στρατηγικά τη θέση της εταιρίας στην εγχώρια και παγκόσμια αγορά.

Χρήστος κεκής
Ο Χρήστος Κέκης γεννήθηκε και μεγάλωσε στον Άγιο Αθανάσιο Πέλλας. Σπούδασε προγραμματιστής 
εφαρμογών και τεχνικός δικτύων υπολογιστών. Στον κλάδο των αρχιτεκτονικών κατασκευών αλουμινίου 
έχει επαγγελματική εμπειρία άνω των 10 ετών καθώς είναι δεύτερης γενιάς κατασκευαστής. 
Από το 2010 έως και σήμερα έχει συμμετάσχει σε διαφορά επιμορφωτικά σεμινάρια με στόχο 
την συνεχή εξέλιξη του στις κατασκευές αλουμινίου, στις πωλήσεις των προϊόντων αλλά και στην σωστή 
ενημέρωση των ανθρώπων που έχουν άμεση σύνδεση με τον κλάδο μας, όπως μηχανικούς, τεχνικές εταιρείες. 
Τα τελευταία χρόνια έχουν ιδρύσει με τον αδερφό του Κέκη Δημήτρη απόφοιτο μηχανικό Παραγωγής 
και Διοίκησης του ΔΠΘ, εταιρεία κατασκευής αρχιτεκτονικών συστημάτων αλουμινίου, έχοντας θέσει 
ως πρωταρχικούς στόχους την κατασκευή και εγκατάσταση ποιοτικών προϊόντων με γνώμονα πάντα 
την ολιστική ικανοποίηση του πελάτη.

ρούλα κωτόύδή
Η ρούλα Κωτούδη είναι Οικονομολόγος, Πτυχ. ΠΑμΑΚ, μΒΑ University of LINCOLN U.K. και Πιστοποίηση 
Εξειδίκευσης στην Γνωσιακή Συμπεριφορά του Πανεπιστημίου Αιγαίου. 
Είναι ιδιοκτήτρια της KPR Consulting, Συμβουλευτικής Εταιρίας & Εκπαίδευσης Ανθρώπινου Δυναμικού 
με 30ετή επαγγελματική εμπειρία ως  Business Consultant & Executive Trainer. Διαθέτει πιστοποίηση
του Ε.Ο.Π.Ε.Π.Π &  του Ιrish Management  Institute Δουβλίνου με άνω των 25.000 ωρών διδακτική εμπειρία 
εκπαίδευσης στελεχών στον Δημόσιο & Ιδιωτικό Τομέα στην Ελλάδα & Κύπρο. 
Έχει διδάξει στα ΤΕΙΘ, και είναι ομιλητής σε συνέδρια για διαδοχή Οικογενειακών μμΕ στην Ελλάδα, Ιταλία, 
Βέλγιο, Φινλανδία κλπ. Υπήρξε επί σειρά ετών Υπεύθυνη Εξαγωγών σε Χώρες μέσης Ανατολής & Αφρικής 
σε τρεις Βιομηχανίες. Διετέλεσε Εκπαιδευτής στην Ακαδημία μετεκπαίδευσης της ΕΛΛΑΣ, 
Αρθρογράφος στην Εφημερίδα Αγγελιοφόρος & στο Ε-Περιοδικό Business Woman, Αρχισυντάκτρια 

στην ΕρΤ3, Αντιπρόεδρος στην Εταιρεία Δημ. Σχέσεων Βορείου Ελλάδος, Ιδρυτικό μέλος στο Ινστιτούτο 
Ανάπτυξης Ανθρώπινου Δυναμικού, Αντιπρόεδρος στο 1ο Ινστιτούτο Ανάπτυξης Γυναικών Managers, 
και επί εξαετία Πρόεδρος Γονέων & Κηδεμόνων του 14ου Γυμνασίου & Λυκείου Θεσσαλονίκης.14
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ρουσέτος λειΒΑδΑρός
Αποφοίτησε από τη Σχολή Χημικών μηχανικών/Τμήμα μηχανικών μεταλλείων - μεταλλουργών. Εργάστηκε 
στον ιδιωτικό τομέα (Ingersoll Rand, Atlas Copco κ.ά.). Από το 1980 ώς το 1990 εργάστηκε στην Επιθεώρηση 
μεταλλείων Νοτίου Ελλάδος. Το 1990 ανέλαβε Προϊστάμενος του Τμήματος μεταλλείων και Λατομείων 
στη Νομαρχία Πειραιά. Το 1994 αναγορεύθηκε σε Διδάκτορα του ΕμΠ. Το 1995 ανέλαβε Προϊστάμενος της 
Διεύθυνσης Βιομηχανίας στη Νομαρχία Πειραιώς και μετά της Διεύθυνσης Ανάπτυξης της Περιφερειακής 
Ενότητας Πειραιά. Από εκεί συνταξιοδοτήθηκε το 2014. Εισήγαγε καινοτόμες δράσεις στη Δημόσια Διοίκηση 
(Λογοδοσία προς πολίτες και επιχειρήσεις, εσωτερικά workshops κ.ά.). Παράλληλα με τα καθήκοντα του 
Διευθυντού, συμμετείχε σε διακρατικά ερευνητικά προγράμματα και δίδαξε επί σειράν ετών στο ΕμΠ. 
Από τον Ιούλιο 2015 μέχρι τον μάρτιο 2017 διετέλεσε Γενικός Διευθυντής του Ινστιτούτου Γεωλογικών 
& μεταλλευτικών Ερευνών (IΓμΕ). Σήμερα αναλαμβάνει αδειοδοτήσεις βιομηχανιών, βιοτεχνιών και 
επαγγελματικών εργαστηρίων και ως Τεχνικός Σύμβουλος της ΠΟΒΑΣ παρέχει συμβουλευτικές υπηρεσίες 
επί αδειοδοτικών, χωροταξικών και περιβαλλοντικών ζητημάτων σε βιομηχανίες και βιοτεχνίες μεταλλικών 
κατασκευών. 

μαρία λιΑδΑκή
Η Λιαδάκη μαρία γεννήθηκε και μεγάλωσε στο Ηράκλειο Κρήτης, όπου και επέστρεψε μετά την ολοκλήρωση 
των σπουδών της, από το Τμήμα Διοίκησης & Οργάνωσης Επιχειρήσεων στο Τ.Ε.Ι. Λάρισας. Έκτοτε 
δραστηριοποιείται ως αντιπρόεδρος της εταιρείας κατασκευής και εγκατάστασης αρχιτεκτονικών συστημάτων 
αλουμινίου «ALUGRECO ΛΙΑΔΑΚΗΣ ΕμμΑΝΟΥΗΛ Α.Β.Ε.Ε.», διαθέτοντας εκτεταμένη εμπειρία στον 
τομέα της οργάνωσης και διαχείρισης τεχνικών τμημάτων και γραμμών παραγωγής. Κατά τη διάρκεια της 
επαγγελματικής της πορείας, ανέλαβε αρμοδιότητες ως υπεύθυνη για την οργάνωση και την αποτελεσματική 
λειτουργία του τεχνικού τμήματος και της γραμμής παραγωγής της εταιρείας. 

Ιωάννα μΑκΑρόύνή
Ηλεκτρολόγος μηχανικός και μηχανικός Υπολογιστών, MSc, PhD με περισσότερα από 25 χρόνια 
επαγγελματικής εμπειρίας στους τομείς της ενέργειας και του κλίματος, των πολιτικών και τεχνολογιών 
καθαρής ενεργειακής μετάβασης, της σχετικής μεταφοράς τεχνογνωσίας και τεχνολογίας σε εθνικά και 
ευρωπαϊκά έργα έρευνας και συμβουλευτικής. Διαθέτει ακαδημαϊκό και ερευνητικό υπόβαθρο στους τομείς 
της διοίκησης, των συστημάτων υποστήριξης αποφάσεων και της επιχειρησιακής έρευνας. Έχει εργαστεί 
εκτενώς για την προώθηση των πολιτικών και των τεχνολογιών καθαρής ενέργειας της ΕΕ όχι μόνο 
στην ΕΕ αλλά και σε χώρες εταίρους (ιδιαίτερα στις περιοχές της μεσογείου και του Κόλπου) 
και στην ανάπτυξη σχετικών προγραμμάτων ευαισθητοποίησης, επικοινωνίας και ενίσχυσης ικανοτήτων 
που αντιμετωπίζουν προκλήσεις του δημόσιου και του ιδιωτικού τομέα. Eίναι project manager και υπεύθυνη 
έρευνας σε έργα που χρηματοδοτούνται από την ΕΕ στους τομείς της ενεργειακής αποδοτικότητας 
για το βιομηχανικό τομέα (έργο Audit to Measure), σε έργα εντός της πρωτοβουλίας της ΕΕ “BUILD UP Skills”, 
καθώς και σε έργα που σχετίζονται με τεχνολογίες blockchain και μηχανική μάθηση. 
Είναι στέλεχος, ως ΕΔιΠ, του Eργαστηρίου Συστημάτων Αποφάσεων και Διοίκησης στην Σχολή Ηλεκτρολόγων 
μηχανικών και μηχανικών Υπολογιστών του ΕμΠ.
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Γεώργιος μεντζελόπόύλός
O κος Γεώργιος μεντζελόπουλος διαθέτει δεκαετή και πλέον εμπειρία στο κλάδο του Αλουμινίου. Ξεκίνησε 
την επαγγελματική του πορεία το 1996 στην Σωληνουργεία Κορίνθου, στο Οικονομικό τμήμα, όπου ανέλαβε 
διάφορες θέσεις ευθύνης πριν προαχθεί σε Οικονομικό Δ/ντή. Τον Σεπτέμβριο του 2008, ανέλαβε τη θέση 
του Οικονομικού Διευθυντή στην εταιρεία Stomana Industry (Bulgaria) και τον Σεπτέμβριο του 2009, 
τη θέση του Financial Controller στην Βιοχάλκο. Τον Ιούλιο του 2009 προάχθηκε στην θέση του CEO 
για τις εταιρείες του Group ETEM. Κατόπιν του μετασχηματισμού της Εταιρίας τον Απρίλιο του 2019, ανέλαβε 
τη θέση του CEO, στις εταιρείες του Joint Venture της ΕΤΕμ με την Gestamp (Extrusion & Automotive) 
και τη θέση του Προέδρου του ΔΣ. Από τον Ιούνιου του 2022 κατέχει τη θέση του Αναπληρωτή Γενικού 
Διευθυντή της ΣΩΛΗΝΟΥρΓΕΙΑΣ ΚΟρΙΝΘΟΥ Α.Ε. Είναι ενεργό μέλος της Ελληνικής Ένωσης Αλουμινίου 
από το 2010 και Πρόεδρος από το 2019. Επίσης από το 2016 ήταν αντιπρόεδρος του Ελληνοβουλγαρικού 
Συνδέσμου επιχειρήσεων (HBCB) και πρόεδρός του από το 2020-2023, συνδέσμου που υποστηρίζει 
ενεργά την Ελληνική Επιχειρηματικότητα στην Βουλγαρία.

Δρ. Βλάσιος όικόνόμόύ
Ο Δρ. Βλάσιος Οικονόμου είναι οικονομολόγος, διευθύνων σύμβουλος και ανώτερος ερευνητής στο 
Ινστιτούτο Ευρωπαϊκής Ενεργειακής και Κλιματικής Πολιτικής στην Ολλανδία (IEECP). Έχει δραστηριοποιηθεί 
και συντονίσει περισσότερα από 20 Ευρωπαϊκά έργα τα τελευταία 15 χρόνια, συντονίζοντας μια σειρά 
έργων χρηματοδοτούμενων από την Ευρωπαϊκή Ένωση (στα πλαίσια των FP7, Oρίζοντες 2020, LIFE και 
Horizon Europe) στον τομέα της ενεργειακής εξοικονόμησης και διαμόρφωση πολιτικής για την ενεργειακή 
φτώχεια. Συμμετέχει σε έργα αξιολόγησης και παρακολούθησης από τη Γενική Διεύθυνση Ενέργειας της 
Ευρωπαϊκής Επιτροπής για την ενεργειακή απόδοση. Έχει διδακτορικό στα οικονομικά της ενέργειας με 
σειρά δημοσιεύσεων άρθρων σε βιβλία και περιοδικά και έχει προσκληθεί ως εμπειρογνώμονας πολιτικής 
ενεργειακής απόδοσης σε διάφορα Ευρωπαϊκά συνέδρια. μιλάει Αγγλικά, Ελληνικά, Γαλλικά και Ολλανδικά.

Θεόφιλος πΑΓιΑτής
Απόφοιτος ανωτέρας εκπαίδευσης, δραστηριοποιείται στον τομέα των δομικών κατασκευών αλουμινίου και 
σιδήρου από το 1984. Διατηρεί επιχείρηση παραγωγής μεταλλικών κατασκευών και κουφωμάτων αλουμινίου 
στον Πειραιά. Είναι Πρόεδρος του Δ.Σ. της (ΠΟΒΑΣ) από το 2015, η οποία είναι το ανώτερο δευτεροβάθμιο 
συνδικαλιστικό όργανο του Κλάδου. Εκλεγμένος εκπρόσωπος του Κλάδου στο τριτοβάθμιο συνδικαλιστικό 
όργανο, τη ΓΣΕΕΒΕ, επίτιμο μέλος της Ελληνικής Ένωσης Αλουμινίου και Αντιπρόεδρος της ΕΝΚΑΣ Πειραιά. 
Έχει διατελέσει πρόεδρος και συμμετείχε σε αρκετά Δ.Σ. επαγγελματικών ενώσεων και σωματείων καθώς και 
φορέων εκπαίδευσης-πιστοποίησης. Από το 2000 έχει ασχοληθεί ενεργά με την επαγγελματική κατάρτιση του 
Κλάδου. Υπήρξε εισηγητής εκπαιδευτικών τεχνικών σεμιναρίων και ομιλητής σε αρκετά Πανελλήνια κλαδικά 
Συνέδρια, ομιλητής σε πολλές ημερίδες και μέλος επί σειρά ετών σε διάφορες ομάδες εργασίας για σημαντικά 
θέματα του κλάδου. Συμμετείχε στην επικαιροποίηση του επαγγελματικού περιγράμματος του Κατασκευαστή 
Αλουμινίου & Σιδήρου. Είναι εξειδικευμένος πραγματογνώμων σε θέματα που αφορούν την ποιότητα των 
δομικών κατασκευών αλουμινίου και σιδήρου.

Δρ. μαρία πΑπΑθεόφΑνόύς
Η Δρ. μαρία Παπαθεοφάνους σπούδασε Χημικός μηχανικός στο Εθνικό μετσόβειο
Πολυτεχνείο. Είναι Διδάκτορας μηχανικός στην επιστημονική περιοχή της Βιοτεχνολογίας - Βιόμαζας. Έχει 
πολλές επιστημονικές δημοσιεύσεις σε διεθνή επιστημονικά περιοδικά και συνέδρια. Έχει μετεκπαιδευτεί στην 
Διοίκηση Επιχειρήσεων Management Centre Europe MCE, στην Διοίκηση Οικονομικών και στις Σύγχρονες 
μεθόδους Αυτοματισμού. Εργάζεται στο AkzoNobel Group με 20ετή ειδίκευση στον τομέα Χρωμάτων 
Πούδρας. Είναι Εμπορική Διευθύντρια της AkzoNobel Coatings AE Powder BU και μέλoς ΤΕΕ.
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Γιώτα ςιΓΑνόύ
Η Γιώτα Σιγανού σπούδασε Εφαρμοσμένη Πληροφορική στα Οικονομικά,  στο Οικονομικό Πανεπιστήμιο 
Αθηνών με εξειδίκευση στην Επιχειρησιακή Έρευνα. Έχει παρακολουθήσει μαθήματα Education in Business 
(Santiago College,CA) και έχει εργαστεί σε θέσεις ευθύνης σε μεγάλους πολυεθνικούς ομίλους σε Ελλάδα 
και στην Αμερική ως Marketing Manager & Project Manager με αντικείμενο την Εξοικονόμηση Ενέργειας. 
Έχει εκπαιδεύσει ομάδες και τμήματα στη διαχείριση Renewable Projects Development (PV). 
Στην εταιρεία Europa Profil Αλουμίνιο έχει διατελέσει Operations Assistant ενώ από το 2020 
είναι Διευθύντρια στο Εκπαιδευτικό κέντρο Europa the LAB και Manager στο τμήμα των ΑΠΕ 
(Europa Solar Business Unit).

Ανέστης τΑρλΑς 
Ο Ανέστης Τάρλας κατέχει εμπειρία μεγαλύτερη των 14 ετών στον Κλάδο του Αλουμινίου, με εξειδίκευση 
στον τομέα των Πωλήσεων. Ξεκίνησε την καριέρα του το 2010, στην Ελληνική Βιομηχανία Διέλασης 
αλουμινίου EUROPA PROFIL ΑΛΟΥμΙΝΙΟ ΑΒΕ από τη θέση του Συμβούλου Πωλήσεων, ενώ το 2015 ανέλαβε 
τα καθήκοντα του Υπεύθυνου Εμπορικού Καταστήματος Europa στα Οινόφυτα Βοιωτίας. Το επόμενο έτος 
αναβαθμίστηκε σε Area Sales Manager, για την περιοχή Αττικής, Εύβοιας και Βοιωτίας, όπου διαχειριζόταν 
και το μεγαλύτερο χαρτοφυλάκιο πελατών της εταιρείας. Το 2018 ανέλαβε ως Business Development 
Manager με στόχο την ανάπτυξη του δικτύου πωλήσεων της Europa στην περιφέρεια, επιτυγχάνοντας 
εξαιρετικά αποτελέσματα. Το μάρτιο του 2021, ανέλαβε τη Διεύθυνση Πωλήσεων Ελλάδας της Europa, 
θέση την οποία κατέχει μέχρι και σήμερα. Ο Κος Ανέστης Τάρλας είναι κάτοχος μεταπτυχιακού στη Διοίκηση 
Επιχειρήσεων (μΒΑ) από το Πανεπιστήμιο Λευκωσίας και πτυχιούχος Τμήματος Δασολογίας & Διαχείρισης 
Φυσικού Περιβάλλοντος (Γεωπονικό Πανεπιστήμιο Αθηνών).

Βασιλική τζικΑ
Η Βασιλική Τζίκα είναι μία επαγγελματίας με εμπειρία σε διοικητικές θέσεις ευθύνης, με έδρα τη Θεσσαλονίκη. 
Είναι πτυχιούχος του Δημοκρίτειου Πολυτεχνείου Θράκης, στον τομέα της Παραγωγής και Διοίκησης, ενώ 
κατέχει και μεταπτυχιακό τίτλο στο Systems Engineering Management. Έχοντας εργαστεί τόσο σε τεχνικές 
εταιρείες όσο και σε εταιρίες παροχής υπηρεσιών, καταδεικνύει εύρος εμπειρίας στον επιχειρηματικό χώρο. 
Ενδεικτικό ορόσημο της επαγγελματικής της πορείας αποτελεί η πολυετής συνεισφορά της στον τομέα της 
τεχνικής κατάρτισης, όπου όχι μόνο εργάστηκε από διάφορες θέσεις αλλά και συνέβαλε στην ενεργοποίηση 
νέων ειδικοτήτων κατάρτισης. Η θητεία της ως Γενική Διευθύντρια σε ένα από τα μεγαλύτερα Ινστιτούτα 
Επαγγελματικής Κατάρτισης της χώρας μαρτυρά την ύπαρξη σημαντικών ικανοτήτων. Από το 2022, η Βασιλική 
Τζίκα έχει αναλάβει τη διεύθυνση του Κέντρου Καινοτομίας και Ανάπτυξης Δεξιοτήτων στην Architectural 
Aluminium Academy. με μεθοδική προσέγγιση, συνεργάζεται με την ομάδα της ακαδημίας για τη δημιουργία 
ενός Κέντρου Αναφοράς, για την προώθηση της βιώσιμης δόμησης.

Νικόλαος τςιΑόύςής
Ο Νικόλαος Τσιαούσης είναι απόφοιτος της Δευτεροβάθμιας Εκπαίδευσης. Είναι κατασκευαστής δεύτερης 
γενιάς και δραστηριοποιείται στο χώρο των δομικών κατασκευών Αλουμινίου και Σιδήρου πάνω από 
δεκαπέντε 15 έτη μέσω της εταιρεία ΑΦΟΙ ΤΣΙΑΟΥΣΗ ΟΕ, η οποία εδρεύει στις Σέρρες. Ο κ. Τσιαούσης 
είναι πιστοποιημένος τεχνίτης κατασκευής συστημάτων αλουμινίου για πόρτες - παράθυρα - εξώφυλλα. 
Είναι Γενικός Γραμματέας του Σωματείου μεταλλικών κατασκευών και αλουμινοκατασκευών Ν. Σερρών 
«Ήφαιστος», όπως επίσης και εκπρόσωπος στη Πανελλήνια Ομοσπονδίας Βιοτεχνών Αλουμινίου-Σιδήρου 
(ΠΟΒΑΣ). Έχει παρακολουθήσει πληθώρα σεμιναρίων επιμόρφωσης και επαγγελματικής κατάρτισης τόσο στον 
τομέα των αρχιτεκτονικών κατασκευών αλουμινίου και σιδήρου, όσο και στον τομέα των υαλοπινάκων. 
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Ευαγγελία τςιόύρΒΑ
Η Ευαγγελία Α. Τσιούρβα σπούδασε Αρχιτεκτονική στο ΑΠΘ και εξειδικεύτηκε στον Περιβαλλοντικό Σχεδιασμό 
(MSc), με κατεύθυνση τον περιβαλλοντικό σχεδιασμό των πόλεων και των κτιρίων, στο ΕΑΠ. Συμμετείχε σε 
αρχιτεκτονικούς διαγωνισμούς ιδεών όπου έχει κερδίσει και το 2ο βραβείο σε ομαδικό project. Επιπροσθέτως, 
project στα οποία ήταν μέλος έχουν εκτεθεί στο μουσείο μπενάκη και το μουσείο Βυζαντινού Πολιτισμού. 
Έχει συμμετέχει ως ομιλητής σε διεθνή συνέδρια και διαλέξεις (ΑΠΘ). Έχει αποκτήσει την άδεια ασκήσεως 
επαγγέλματος του Αρχιτέκτονα μηχανικού και είναι μέλος του ΤΕΕ. Εργάστηκε στο τμήμα αρχιτεκτονικών 
μελετών της κατασκευαστικής εταιρείας ΑΚΤΩρ. Σήμερα εργάζεται στο R&D τμήμα της Exalco όπου μεταξύ 
άλλων συμμετέχει στο σχεδιασμό και την ανάπτυξη αρχιτεκτονικών συστημάτων, στην τεχνική υποστήριξη 
μεγάλων έργων και στην επικοινωνία με μελετητικά και κατασκευαστικά γραφεία.

Χαράλαμπος φΑρΑςτελής
Ο Χαράλαμπος Φαραστέλης σπούδασε Χημεία στο ΑΠΘ με δυο δημοσιεύσεις σε διεθνή επιστημονικά 
περιοδικά στον κλάδο της αναλυτικής χημείας. Ακολούθησε μεταπτυχιακές σπουδές με εξειδίκευση στην 
Κατάλυση και Προστασία του Περιβάλλοντος. Στον κλάδο των αρχιτεκτονικών κατασκευών αλουμινίου 
έχει επαγγελματική εμπειρία άνω των 17 ετών. Από το 2007 έως και σήμερα έχει συμμετάσχει σε δεκάδες 
επιμορφωτικά σεμινάρια με στόχο την συνεχή εξέλιξη του στις κατασκευές αλουμινίου. Το 2019 συμμετείχε 
στην ομάδα εργασίας για τη σύνταξη της 1ης έκδοσης του Τεχνικού Εγχειριδίου «Εγκατάσταση κουφωμάτων». 
Το 2023 συνέβαλε ως Εμπειρογνώμονας Επαγγέλματος στη μελέτη για την ανάπτυξη-επικαιροποίηση και 
πιστοποίηση του επαγγελματικού περιγράμματος του/της «Κατασκευαστή/τριας Αλουμινίου και Σιδήρου». 
Επιπλέον, ως κατασκευαστής πιστοποιήθηκε από την ΕΕΑ ΑμΚΕ για την ειδικότητα «Τεχνίτης Κατασκευαστής 
Αρχιτεκτονικών Συστημάτων Αλουμινίου για Πόρτες – Παράθυρα – Εξώφυλλα». Είναι μέλος και Αντιπρόεδρος 
της Ένωσης Κατασκευαστών Αλουμινίου – Σιδήρου Πειραιά. 

Εύη χΑςιΑλή 
Η Εύη Χασιαλή σπούδασε στο Τμήμα Διεθνών και Ευρωπαϊκών Οικονομικών Σπουδών της ΑΣΟΕΕ, ενώ έλαβε 
και Πτυχίο Ανωτέρας Σχολής Τουριστικών Επαγγελμάτων ρόδου (ΑΣΤΕρ). Έχει εξειδικευτεί στην ποιοτική 
εξυπηρέτηση πελατών και το επιχειρησιακό Marketing. Το 1996 αναλαμβάνει τη διεύθυνση της εταιρείας 
Extraplastica, Extracolor ΑΕ που έχει ως αντικείμενο την κατασκευή ρολών και την παροχή υπηρεσιών 
ηλεκτροστατικής βαφής. Ασχολείται ενεργά με το coaching επιχειρήσεων, ενώ συμμετέχει ως χορηγός σε 
πολλά συνέδρια και event στον κλάδο του Αλουμινίου. Έχει δημοσιεύσει σημαντικά άρθρα σε περιοδικά και 
εφημερίδες του κλάδου (Profilnet, Ελεύθερος Τύπος της Κυριακής, Κτίσμα και Αλουμίνιο, Profil International 
Aluminium Architecture). Γυναίκα επιχειρηματίας, μητέρα 2 τέκνων, πιστεύει στη δύναμη της προσφοράς, με 
κοινωνική δράση στο Χαμόγελο του Παιδιού, Γιατρούς χωρίς σύνορα, Αγκαλιά, και την Actionaid. Το 2021 
βραβεύθηκε ως Womαn Leader από τον θεσμό World Women Leaders και την επόμενη χρονιά το Ίδρυμα 
μέλαθρον Οικουμενικού Ελληνισμού με ύπατη Πρόεδρο την αείμνηστη μαριάννα Βαρδινογιάννη, την κατέταξε 
μέσα στους κορυφαίους επιχειρηματίες του 21ου αιώνα για το ιδιαίτερο και έντονο αποτύπωμα στην ελληνική 
επιχειρηματικότητα σε έναν κατεξοχήν ανδροκρατούμενο κλάδο.

Άννα Ψεύτελή
Η Άννα Ψευτέλη έχει σπουδάσει μηχανικός Έργων Υποδομής με μεταπτυχιακό στην Ενέργεια, ενώ έχει 
πολυετή εμπειρία ως ερευνήτρια τόσο σε θέματα ενέργειας, όσο και στον τομέα των αρχιτεκτονικών 
συστημάτων αλουμινίου. Η δεκαετής ενασχόλησή της με τον τομέα των αρχιτεκτονικών συστημάτων 
αλουμινίου ξεκίνησε στο Βέλγιο όπου εργάστηκε ως Research Engineer. Ειδικεύτηκε σε θέματα κτηριακής 
φυσικής, στη μετάδοση θερμότητας και στη θερμική/μηχανική συμπεριφορά θερμοδιακοπτόμενων προφίλ 
αλουμινίου σε συνθήκες μεταβολής θερμότητας. με την επιστροφή της στην Ελλάδα το 2021, εντάχθηκε στο 
ανθρώπινο δυναμικό της ΕΛΒΙΑΛ ως Architectural Systems Certification Manager, αναλαμβάνοντας το τμήμα 
πιστοποιήσεων και το κατασκευαστικό της εταιρείας. Από τα μέσα του 2023 έχει αναλάβει επιπροσθέτως την 
τεχνική υποστήριξη και το εκπαιδευτικό κέντρο της εταιρείας, το ELVIAL TRAINING CENTRE.
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EUROPA PROFIL Αλόύμινιό
Για 9η χρονιά στηρίζουμε το Πανελλήνιο Συνέδριο Κατασκευαστών Αλουμινίου 
- Σιδήρου της ΠΟΒΑΣ. Η απόφαση για την συμμετοχή μας σηματοδοτεί τη 
συνεπή και διαρκή στήριξή μας στην Ομοσπονδία, αλλά και την εμπιστοσύνη που 
δείχνουμε στο πρόσωπο του Προέδρου της Θεόφιλου Παγιάτη. 
Το Συνέδριο είναι μια θαυμάσια ευκαιρία για όλο τον κλάδο, να ενισχύσει 
την φωνή του, να συντονίσει τις ενέργειές του και να ενημερώσει τα μέλη του 
για όσα έρχονται στα επόμενα χρόνια. Οι μέλλουσες εξελίξεις, για τις οποίες 
συχνά τοποθετείται τόσο η Ομοσπονδία, όσο και εμείς οι βιομηχανίες, είναι 
κάτι που αφορά τους πάντες, αλλά ιδιαίτερα τους επαγγελματίες του κλάδου, 
τον Έλληνα κατασκευαστή Αλουμινίου-Σιδήρου, ο οποίος δίνει τη μάχη της 
καθημερινότητας στην πρώτη γραμμή της Αγοράς. 
Παράλληλα, και ακριβώς σε αυτό το πλαίσιο, η Europa θα έχει έντονη παρουσία 
στο συνέδριο και με το πρότυπο εκπαιδευτικό της Κέντρο EUROPA THE LAB. 
Το Κέντρο, αποτυπώνει ακριβώς την ουσία του συνεδρίου στο κομμάτι 
της εξέλιξης και της επιμόρφωσης, αφού μεταβιβάζει τη συνολική γνώση 
της εταιρείας στους εκπαιδευόμενους σε όλα τα επίπεδα καθημερινής 
δραστηριότητάς τους, καθιστώντας τους, επαγγελματίες υψηλών τεχνικών 
και διοικητικών γνώσεων. Ευχόμαστε καλή επιτυχία στο Συνέδριο και είμαστε 
βέβαιοι πως η συμβολή του θα είναι θετική για όλους. 

Ανούς Κ. Τζιρακιάν
Αντιπρόεδρος & Διευθύνουσα Σύμβουλος 

ELVIAL
με ιδιαίτερη χαρά χαιρετίζουμε το 9ο Πανελλήνιο Συνέδριο Κατασκευαστών 
Αλουμινίου - Σιδήρου ΠΟΒΑΣ. Το συνέδριο αυτό αποτελεί μια πολύτιμη 
ευκαιρία για να συζητήσουμε όλες τις τελευταίες εξελίξεις στον χώρο του 
αλουμινίου και να δημιουργήσουμε νέες συνεργασίες για την επίτευξη 
κοινών στόχων. Οι πρωτοβουλίες που προάγουν τον διάλογο, όπως αυτό 
το Συνέδριο, κρίνονται ιδιαίτερα χρήσιμες και άκρως εποικοδομητικές για 
κάθε επαγγελματία.
Στην ELVIAL, ως δυναμικοί πρεσβευτές της καινοτομίας και της 
τεχνολογικής ανάπτυξης, συνεχίζουμε παραδοσιακά να στηρίζουμε τέτοιες 
ενέργειες που προωθούν την ανάπτυξη στον κλάδο, αποκομίζοντας κάθε 
φορά νέες εμπειρίες και αισιόδοξα μηνύματα για τη συνέχεια.  
Ευχόμαστε το συνέδριο αυτό να είναι η αφορμή για να χαρτογραφηθούν οι 
προκλήσεις που αντιμετωπίζει αυτή τη στιγμή ο κλάδος μας, να συζητηθούν 
όλες οι παράμετροι αντιμετώπισής τους και τέλος, να ενισχύσει τον 
κοινό στόχο όλων μας, για παροχή ποιοτικών λύσεων και υπηρεσιών με 
ουσιαστική αξία, σεβόμενοι τον άνθρωπο, το περιβάλλον και κάθε ιδιαίτερη 
συνθήκη που θα βρεθεί στον δρόμο μας.

Τάνια Τζίκα
Πρόεδρος 

ςύλλόΓός μετΑλλότεχνόύρΓων 
ν. λΑριςής & περιχωρων
Είναι για εμάς μεγάλη χαρά που η πόλη μας επιλέχθηκε για την 
πραγματοποίηση του 9ου Πανελλήνιου Συνέδριου Κατασκευαστών 
της ΠΟΒΑΣ. Ο Σύλλογός μας, ως οικοδεσπότης, σας καλεί να συμμετέχετε 
στη μεγάλη συνάντηση του Κλάδου του Αλουμινίου - Σιδήρου.
μία μεγάλη διοργάνωση που θα συγκεντρώσει Κατασκευαστές, 
Επιχειρηματίες και Επαγγελματίες του Κλάδου του Αλουμινίου 
από όλη την Ελλάδα και παράλληλα θα .κρατήσει το ενδιαφέρον 
των συμμετεχόντων με την υψηλού επιπέδου θεματολογία 
που θα αναπτυχθεί από σημαντικούς ομιλητές. 
Η Λάρισα αποτελεί σημείο συνάντησης και είναι κόμβος για πρόσβαση 
από όλα τα μέρη της Ελλάδας. Η Ομοσπονδία (ΠΟΒΑΣ), η Συμβουλευτική 
και Οργανωτική Επιτροπή, ο Σύλλογός μας, οι τοπικοί Φορείς καταβάλλουν 
κάθε δυνατή προσπάθεια και εργάζονται καθημερινά, ώστε το Συνέδριο 
να είναι αντάξιο των προσδοκιών των παρισταμένων. 
Θέλουμε και πιστεύουμε ότι το μεγάλο γεγονός θα στεφθεί με επιτυχία.
Ευχαριστούμε την ΠΟΒΑΣ για τη συνεργασία μας και τους Χορηγούς 
για τη στήριξη και συμβολή τους , καθώς και τις εταιρείες Profilmedia 
και Profilgroup που έχουν αναλάβει την οργανωτική υποστήριξη του 
Συνεδρίου.
Σας περιμένουμε όλους.

Ιωακείμ μπαχατίρογλου
Πρόεδρος

ΣΥΛΛΟΓΟΣ 
MEΤΑΛΛΟΤΕΧΝΟΥΡΓΩΝ 
ΛΑΡΙΣΑΣ & ΠΕΡΙΧΩΡΩΝ

ελλήνική ενωςή Αλόύμινιόύ
Η Ελληνική Ένωση Αλουμινίου όπως πάντα έτσι και φέτος στηρίζει 
το 9ο Πανελλήνιο Συνέδριο Κατασκευαστών Αλουμινίου - Σιδήρου
της ΠΟΒΑΣ το οποίο αποτελεί σημείο αναφοράς για την εποικοδομητική 
ανταλλαγή απόψεων μεταξύ της βιομηχανίας και των κατασκευαστών.
Το υψηλό επίπεδο των συμμετεχόντων καθώς και η επίκαιρη  θεματολογία 
του Συνεδρίου για τα  θέματα εξοικονόμησης ενέργειας, της αειφορίας, καθώς 
και της εκπαίδευσης και πιστοποίησης του ανθρώπινου δυναμικού θα 
λειτουργήσει ως εφαλτήριο για τις μελλοντικές συνέργειες που θα οδηγήσουν 
σε περαιτέρω πρόοδο και αναβάθμιση του κλάδου.
 Η Ελληνική Ένωση Αλουμινίου εύχεται  καλή επιτυχία στις εργασίες 
του συνεδρίου και σε όλους τους συμμετέχοντες.
 
με εκτίμηση
Γεώργιος μεντζελόπουλος
Πρόεδρος

ΕΛΛΗΝΙΚΗ 
ΕΝΩΣΗ 
ΑΛΟΥΜΙΝΙΟΥ
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9ο ΠΑΝΕΛΛΗΝΙΟ ΣΥΝΕΔΡΙΟ ΚΑΤΑΣΚΕΥΑΣΤΩΝ
ΑΛΟΥΜΙΝΙΟΥ - ΣΙΔΗΡΟΥ (ΠΟΒΑΣ)
17-19 ΜΑΪΟΥ 2024 ΛΑΡΙΣΑ
Grecotel Larissa Imperial

ALUMIL
Χαιρόμαστε ιδιαίτερα που στηρίζουμε και φέτος ως διακεκριμένος Χορηγός 
το Πανελλήνιο Συνέδριο Κατασκευαστών Αλουμινίου - Σιδήρου 
που διοργανώνει η ΠΟΒΑΣ. 
Η ALUMIL βρίσκεται σταθερά δίπλα σε οποιαδήποτε προσπάθεια που οδηγεί 
στη ζύμωση ιδεών και προτάσεων για την εξέλιξη του κλάδου. 
Τόσο μέσα από την ευρύτατη γκάμα των προϊόντων μας, όσο και μέσα 
από το πρωτοποριακό έργο της Ακαδημίας μας, αποδεικνύουμε καθημερινά 
ότι προτεραιότητά μας είναι να παρέχουμε στους Κατασκευαστές Αλουμινίου 
τα εφόδια για να την επιτυχία τους στο σημαντικό έργο που επιτελούν.

Γεώργιος μυλωνάς
Πρόεδρος & Διευθύνων Σύμβουλος ALUMIL 

ARCHITECTURAL ALUMINIUM ACADEMY
Η Architectural Aluminium Academy, αφοσιωμένη στην προαγωγή 
της εξέλιξης στον τομέα του Αλουμινίου, αναλαμβάνει ενεργά τον ρόλο 
του εταίρου που παρέχει στους επαγγελματίες τις αναγκαίες γνώσεις 
και τους καθοδηγεί στην πορεία προς ένα φωτεινό μέλλον. 
με αυτή τη φιλοσοφία, δεσμευόμαστε να υποστηρίζουμε αδιάλειπτα 
κάθε πρωτοβουλία που συμβάλλει στην επέκταση της γνώσης και στην 
αναβάθμιση του Κλάδου. 
Επιβεβαιώνοντας τη δέσμευσή μας, και φέτος συμμετέχουμε 
στο 9ο Συνέδριο της Πανελληνίας Ομοσπονδίας Βιομηχανιών Αλουμινίου 
ως μεγάλοι Χορηγοί. 
Παραμένουμε προσηλωμένοι στη συνέχιση της αδιάκοπης υποστήριξης 
και συνεισφοράς μας για την επιτυχία και την πρόοδο του κλάδου. 

EXALCO
με απώτερο σκοπό την ενημέρωση των επαγγελματιών του κλάδου 
και με σλόγκαν «Εξελίξεις και Προκλήσεις για ένα καλύτερο μέλλον» 
χαιρετίζουμε το 9ο Πανελλήνιο Συνέδριο Κατασκευαστών.
Η σημαντικότητα του συνεδρίου είναι μεγάλη και έχει εδραιωθεί 
ως ένα από τα κλαδικά δρώμενα. 
Η EXALCO στηρίζει διαχρονικά τις ενέργειες του συνεδρίου, 
συμμετέχοντας ως Διακεκριμένος Χορηγός, δίνοντας τη δική της παρουσία 
στην διοργάνωση.
Φέτος με μεγάλη χαρά καλωσορίζουμε το συνέδριο στην πόλη μας, 
τη Λάρισα, και ευχόμαστε μέσα από την ενδιαφέρουσα θεματολογία 
να αποκομίσουμε σπουδαία αποτελέσματα και να δοθούν απαντήσεις 
σε κρίσιμα ζητήματα που κύριο σκοπό έχουν την εξέλιξη του κλάδου 
και τη βελτίωση ενός ποιοτικού προϊόντος. 

Θάνος Τσιάρας
Διευθύνων Σύμβουλος 

BOsTIk HELLAs 
Ως μεγάλος Χορηγος στο 9ο Πανελλήνιο Συνέδριο Κατασκευαστών 
Αλουμινίου – Σιδήρου (ΠΟΒΑΣ), και πάντα στην πρώτη γραμμή του κλάδου 
μας, αναγνωρίζουμε τον καθοριστικό ρόλο που διαδραματίζει το συνέδριο 
στην προώθηση της συνεργασίας, στην ανταλλαγή γνώσεων και στο στόχο 
μας που δεν είναι άλλος από ένα βιώσιμο μέλλον.
Η Bostik αναπτύσσει έξυπνες λύσεις συγκόλλησης και σφράγισης 
για περισσότερα από 125 χρόνια, οι οποίες είναι λειτουργικές 
και αποτελεσματικές ωστε να διευκολύνουν την καθημερινότητά μας. 
Λύσεις που μπορούν να κάνουν πολύ περισσότερα 
από το να συγκολλούν υλικά. Σχεδιάζουμε έξυπνα προϊόντα τα οποία 
συνδυάζονται με καινοτόμες συσκευασίες, με βιώσιμα, ασφαλή και απλά 
συστήματα.
Η δέσμευσή μας να γινόμαστε πάντα καλύτεροι και η επιδίωξη 
της καινοτομίας ευθυγραμμίζονται απόλυτα με την αποστολή 
της ΠΟΒΑΣ, για αυτό μέσω της συμμετοχής μας, σκοπεύουμε όχι μόνο 
να παρουσιάσουμε τις πρωτοποριακές λύσεις που διαθέτουμε αλλά 
και να συμμετάσχουμε σε ουσιαστικό διάλογο με άλλους ηγέτες του κλάδου 
και επαγγελματίες.
Σε μια εποχή που ορίζεται από την ταχεία τεχνολογική εξέλιξη, τα προϊόντα 
μας δίνουν τη δυνατότητα στους κατασκευαστές να βελτιστοποιήσουν 
τις διαδικασίες τους, να βελτιώσουν την απόδοση των προϊόντων τους 
και να μειώσουν τις περιβαλλοντικές επιπτώσεις. 
Οι live επιδείξεις οι οποίες έχουμε προγραμματίσει αποσκοπούν ακριβώς 
στο να αναδειχθούν όλα τα παραπάνω.

Θα σας περιμένουμε όλους στο περίπτερο 4!
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ETEM
Είναι μεγάλη μου χαρά να σας καλωσορίσω στο 9o Πανελλήνιο Συνέδριο 
Κατασκευαστών Αλουμινίου, ένα γεγονός που συγκεντρώνει τις  μεγαλύτερες 
εταιρείες του κλάδου, συνοδευόμενο από στελέχη που αποδίδουν υψηλή 
προστιθέμενη αξία στην διοργάνωση. Αυτό το γεγονός, καθιστά το Συνέδριο 
πόλο έλξης για τους επαγγελματίες του κλάδου, ενισχύοντας την ποιοτική  
ανταλλαγή ιδεών και απόψεων που είναι απαραίτητη για την ανάπτυξη του 
κλάδου των κατασκευών.
Ως Διευθυντής Επικοινωνίας και μάρκετινγκ της ΕΤΕμ, είναι μεγάλη μου χαρά 
να συμμετέχω για ακόμη μια φορά σε αυτή τη συνάντηση, που ενθαρρύνει τον 
εποικοδομητικό διάλογο και ενημερώνει σχετικά με τις τελευταίες εξελίξεις. 
Στην σύγχρονη εποχή, όπου οι αλλαγές είναι ταχείες η αποτελεσματική 
επικοινωνία και το στρατηγικό μάρκετινγκ αποτελούν κρίσιμους παράγοντες για 
την επιτυχία μιας επιχείρησης και την διαφοροποίηση της στην αγορά.
Στην ΕΤΕμ, αντιλαμβανόμαστε τη σπουδαιότητα της ανάπτυξης ισχυρών 
σχέσεων με τα ενδιαφερόμενα μέρη, της επικοινωνίας των αξιών και των 
επιτευγμάτων μας, καθώς και της προώθησης της εταιρικής μας εικόνας με 
συνέπεια και αποφασιστικότητα.
μέσω καινοτόμων καμπανιών marketing, ελκυστικού περιεχομένου και 
στοχευμένων στρατηγικών επικοινωνίας, προσπαθούμε να αναδείξουμε την 
αξία των προϊόντων και των υπηρεσιών μας, να υπογραμμίσουμε τη δέσμευσή 
μας για ποιότητα και βιωσιμότητα, και να ενισχύσουμε τη θέση μας ως η πρώτη 
εταιρεία που σχεδίασε και παρήγαγε αρχιτεκτονικά συστήματα αλουμινίου στην 
Ελλάδα.
Η ΕΤΕμ διαχρονικά αξιολογεί την ποιότητα της πρωτοβουλίας και συμμετέχει 
ενεργά σε κάθε διοργάνωση. Προσωπικά, μπορώ να πω με βεβαιότητα πως το 
Συνέδριο αποτελεί αναπόσπαστο μέρος της επιχειρηματικότητας του ευρύτερου 
Κλάδου που σχετίζεται με τις κατασκευές, και η στήριξη της ΕΤΕμ πρέπει 
να θεωρείται δεδομένη. Ανυπομονώ για τις παραγωγικές συζητήσεις και τις 
εποικοδομητικές συνεργασίες τις επόμενες ημέρες.

Θερμές ευχές,
Ιωάννης Χρυσάφης

νεόκεμ
Περιμένουμε με αισιοδοξία και καλή διάθεση το 9ο Πανελλήνιο Συνέδριο 
Κατασκευαστών Αλουμινίου - Σιδήρου της ΠΟΒΑΣ.  
Το Συνέδριο αποτελεί ένα σημαντικό γεγονός και θα γίνει σε μια περίοδο, που ο 
κλάδος μας, σφυρηλατημένος από τις δυσκολίες του παρελθόντος προχωράει 
δυναμικά και  κοιτάζει το μέλλον με σιγουριά και αυτοπεποίθηση.
Είμαστε σίγουροι ότι κατά τη διάρκεια του Συνέδριου, θα έχουμε την ευκαιρία 
να συναντήσουμε φίλους και συνεργάτες, να ανταλλάξουμε ιδέες και να 
ενημερωθούμε για την αγορά του σήμερα, αλλά κυρίως να μπορέσουμε 
να διακρίνουμε τις εξελίξεις, που πιστεύουμε ότι θα είναι σημαντικές και 
αναπτυξιακές.
Είμαστε σίγουροι ότι και αυτή τη φορά θα συνδυάσουμε τις δυνάμεις μας και 
όλοι μαζί θα συνεισφέρουμε στην πρόοδο του κλάδου μας.   
Η ΝΕΟΚΕμ ως μια αμιγώς Ελληνική επιχείρηση, θα είναι πάντα στο πλευρό των 
συνεργατών της, με ποιοτική επικοινωνία και συνεργασία, με
σκοπό την απόλυτη κάλυψη των αναγκών της σημαντικής και απαιτητικής 
Ελληνικής αγοράς, που όλοι θέλουμε να τη βλέπουμε να εξελίσσεται 
και να προοδεύει. 

Νίκος Βλαχάκης
Διευθύνων Σύμβουλος  

 

COsMOs ALUMINIUM
με μεγάλη χαρά καλωσορίζω το 9ο Πανελλήνιο Συνέδριο Κατασκευαστών 
Αλουμινίου, που φιλοξενείται στην πόλη μας, τη Λάρισα. 
Ως Όμιλος COSMOS ALUMINIUM, πιστεύουμε στη δύναμη της καινοτομίας, 
της ποιότητας και της συνεχούς βελτίωσης. με την πάροδο του χρόνου 
προσπαθούμε να ξεπεράσουμε τα όρια του δυνατού στη βιομηχανία 
διέλασης αναζητώντας συνεχώς νέες λύσεις, τεχνολογίες και προσεγγίσεις 
για να ανταποκριθούμε στις εξελισσόμενες ανάγκες των πελατών και της 
αγοράς.
Καθώς βρισκόμαστε σε καιρούς που χαρακτηρίζονται από γρήγορες 
αλλαγές και πρωτόγνωρες παγκόσμιες προκλήσεις, είναι πιο σημαντικό 
από ποτέ για εμάς να παραμείνουμε πιστοί στις βασικές αξίες και αρχές 
μας. Παραμένουμε προσηλωμένοι στην παροχή αριστείας σε ό,τι κάνουμε, 
από την ανάπτυξη προϊόντων και τις διαδικασίες παραγωγής έως τις 
πρωτοβουλίες εξυπηρέτησης πελατών και βιωσιμότητας.
Είμαι βέβαιος ότι το συνέδριο αυτό θα μας προσφέρει πολύτιμες γνώσεις 
και ευκαιρίες για συνεργασία, ενώ θα μας εμπνεύσει να προωθήσουμε 
περαιτέρω την καινοτομία και την ανάπτυξη στη βιομηχανία αλουμινίου. 
Ας συνεχίσουμε, λοιπόν, να διευρύνουμε τα όρια του δυνατού, να 
διαμορφώνουμε το μέλλον της βιομηχανίας μας και να δημιουργούμε έναν 
πιο βιώσιμο κόσμο για τις επόμενες γενιές.

Θερμούς Χαιρετισμούς, 
Ιωάννης Καντώνιας

TEHNi
Το 9ο Πανελλήνιο Συνέδριο Κατασκευαστών Αλουμινίου - Σιδήρου (ΠΟΒΑΣ) 
αποτελεί μια πολύτιμη ευκαιρία για τους επαγγελματίες 
του Κλάδου να ενημερωθούν για τις τελευταίες εξελίξεις 
στο χώρο του Αλουμινίου.
Θέματα που θα συζητηθούν το τριήμερο από αξιόλογους ομιλητές, όπως η 
εξοικονόμηση ενέργειας, η εκπαίδευση - πιστοποίηση, 
η καινοτομία και η Βιώσιμη Ανάπτυξη
Επιπλέον, το Συνέδριο θα προσφέρει ευκαιρίες για δικτύωση 
και ανταλλαγή απόψεων μεταξύ των συμμετεχόντων.
Ανυπομονούμε να συναντηθούμε σε αυτήν τη σημαντική εκδήλωση 
και να μοιραστούμε γνώσεις και εμπειρίες για τον κλάδο.
Η ΤΕΗΝΙ στη μακρόχρονη πορεία της, με έδρα την Ξάνθη, εξελίχτηκε στον 
μεγαλύτερο κατασκευαστή ολοκληρωμένων πορτών εισόδου αλουμινίου, 
στη Νότιο ανατολική Ευρώπη, με ετήσια παραγωγή 
άνω των 10.000 πορτών, ενώ κατέχει ένα σταθερά αυξανόμενο 
μερίδιο αγοράς σε πανευρωπαϊκό επίπεδο.
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EXTRAPLAsTICA
Τα μεγάλα γεγονότα χτυπούν την ανθρωπότητα το 2024 και επηρεάζουν με 
ποικίλους τρόπους ανθρώπους και επιχειρήσεις. Σε πείσμα λοιπόν των καιρών, 
η Extraplastica συμμετέχει ενεργά στην πιο αναγνωρισμένη για τον κλάδο 
σύναξη των αλουμινοκατασκευαστών στο 9ο Συνέδριο ΠΟΒΑΣ και στηρίζει τον 
κλάδο με ένα πνεύμα φροντίδας προς την ανθρώπινη φύση και λύσεις για την 
ασφάλεια και την σιγουριά στην καθημερινότητά μας. Φέτος, εορτάζουμε την 
παρουσία μας στο 9ο Συνέδριο ΠΟΒΑΣ μαζί με τον εορτασμό των 50 χρόνων 
Extraplastica, δημιουργώντας παράλληλα μια νέα δυναμική επικοινωνιακή 
στρατηγική για την Extraplastica, αναμορφώνοντας το ύφος και το στυλ της 
επικοινωνίας μας σε σύγχρονα δεδομένα και εφαρμόζοντας στρατηγικές 
ψηφιακού μάρκετινγκ, προσθέτοντας επιπλέον σημεία επαφής με τους 
κατασκευαστές, διευκολύνοντας την εξυπηρέτησή τους.
Είμαστε εδώ για να αφουγκραστούμε μαζί τα προβλήματα του κλάδου και 
να βρούμε λύσεις, πρακτικές και άμεσα υλοποιήσιμες. Οι ελλείψεις σε 
εργατοτεχνικό προσωπικό αγγίζει όλες τις δραστηριότητες του κλάδου. 
Προσβλέπουμε σε διαρκή εκπαίδευση, αναζήτηση και προσέλκυση νέων 
σε θέσεις εργατών με στόχο την αξιοποίηση των δυνατοτήτων τους και 
την αυξάνοντας την παραγωγικότητά μας, σε απάντηση της αύξησης στη 
ζήτηση ρολών αλουμινίου.  Στο 9ο Συνέδριο ΠΟΒΑΣ συμμετέχουμε για να 
τονίσουμε στους συνεργάτες μας τη σημαντικότητα της πράσινης ενέργειας 
και της κοινωνικής ευθύνης. Η Extraplastica προβάλει με παραδείγματα 
πρακτικά το δρόμο προς αυτή την κατεύθυνση. Δημιουργήσαμε δική μας 
μονάδα φωτοβολταϊκών συστημάτων, πετυχαίνοντας την εξοικονόμηση 
ενέργειας, τη μείωση του παραγωγικού μας κόστους. Επιπλέον, αγοράσαμε 
στο στόλο μας ένα από τα πρώτα ηλεκτρικά φορτηγά στην Ελλάδα για τη 
διανομή των εμπορευμάτων μας στους πελάτες. Ενώ είμαστε πάντα στο 
πλευρό των αδυνάτων με βασικά εφόδια και τρόφιμα, όπως στην περίπτωση 
των ανθρώπων μας στη Θεσσαλία, ενώ οργανώνουμε δενδροφυτεύσεις για 
την ενίσχυση της αναδάσωσης των καμένων περιοχών. Το 2024 ευχόμαστε 
για τον κλάδο του Αλουμινίου στην Ελλάδα να σταθεί ανταγωνιστικός στο 
παγκόσμιο στερέωμα, να ολοκληρώσει μεγάλα έργα με σεβασμό στον 
άνθρωπο και το περιβάλλον, με την Extraplastica να δίνει το παρόν σε κάθε 
ανάγκη του κατασκευαστή και του αρχιτέκτονα, να παράγει ποιοτικά ρολά 
αλουμινίου και προϊόντα ηλεκτροστατικής βαφής. με γνώμονα τις εξελίξεις 
στον κατασκευαστικό κλάδο προτείνουμε στους κατασκευαστές να επιλέξουν 
τα πρωτοπόρα προϊόντα της Extraplastica: τα μega rolls, υπερμεγέθη ρολά 
έως 8 μέτρα για μεγάλα ανοίγματα, τα Green rolls, ρολά θερμοδιακοπής 
για εξοικονόμηση ενέργειας θέρμανσης και ψύξης, τα Safe rolls ρολά και 
γκαραζόπορτες για μέγιστη ασφάλεια, καθώς και τα Economy Rolls, ρολά 
αλουμινίου που πάνε παντού.  Επιπλέον, με την πολύχρονη και εξειδικευμένη 
τεχνογνωσία στην ηλεκτροστατική βαφή με τη χρήση οικολογικών πουδρών και 
αποχρώσεις ξύλου με τη μέθοδο της σουμπλιχρωμίας, είμαστε δίπλα σε κάθε 
κατασκευαστή.  Η ποιοτική επεξεργασία των αλουμινίων εξασφαλίζεται μέσω 
της ειδικής διεργασίας στην επιφάνεια των αλουμινίων seaside-class,  ενώ 
προετοιμαζόμαστε για την εφαρμογή του “Chrome-free” μια επιπλέον ανάσα για 
το περιβάλλον. Οι κατασκευαστές θα έχουν την δυνατότητα να επιλέξουν και 
νέα καινοτόμα προϊόντα που αφορούν την εσωτερική ασφάλεια και σκίαση των 
χώρων ενός κτηρίου, θα ανακοινωθούν μέσα στο 2ο εξάμηνο του 2024.  
Η Extraplastica ΑΒΕΕ, μια επιχείρηση πρότυπο για την Ελλάδα, θα συνεχίσει 
να στέκεται δίπλα σε τόσο μεγάλα γεγονότα όπως το 9ο Συνέδριο ΓΙΟΒΑΣ 
των Αλουμινοκατασκευαστών  για να προσφέρει την αίσθηση της ασφάλειας 
σε κτήρια και κατοικίες. Ακόμη κι αν οι παγκόσμιες προκλήσεις συνεχίσουν η 
Extraplastica θα είναι εδώ, στα δύσκολα και τα εύκολα! 

Εύη Χασιαλή
Διευθύνων Σύμβουλος

επΑΓΓελμΑτικό & ΒιόμήχΑνικό 
επιμελήτήριό Αθήνων
Το Συνέδριο του ΠΟΒΑΣ αποτελεί σημείο αναφοράς για τις επιχειρήσεις 
και τους επαγγελματίες του αλουμινίου και σιδήρου, από όλη την Ελλάδα. 
Είναι μια ευκαιρία έγκυρης ενημέρωσης για τις θεσμικές και τεχνολογικές 
εξελίξεις στην εγχώρια 
και την ευρωπαϊκή αγορά, αλλά και διαλόγου για τις προκλήσεις που 
αντιμετωπίζει ο κλάδος, μέσα σε ένα ιδιαίτερα απαιτητικό και σύνθετο 
περιβάλλον. 
Η αναγέννηση της κατασκευαστικής και οικοδομικής δραστηριότητας 
μετά από μια μακρά περίοδο ύφεσης, καθώς και η αυξανόμενη εστίαση 
στην εξοικονόμηση ενέργειας στον κτιριακό τομέα, δημιουργούν νέες 
προοπτικές ανάπτυξης. Ταυτόχρονα, όμως, θέματα όπως η διαχείριση 
του κόστους των πρώτων υλών και της ενέργειας, η πρόσβαση 
σε χρηματοδότηση, η ψηφιακή μετάβαση, η ανάγκη για κατάλληλα 
εξειδικευμένο ανθρώπινο δυναμικό και για αξιόπιστους μηχανισμούς 
επαγγελματικής πιστοποίησης, επιβάλλουν εγρήγορση και αναζητούν 
λύσεις. 
Ζητούμενο για τις επιχειρήσεις του κλάδου – όπως και για το σύνολο του 
παραγωγικού κόσμου της χώρας – είναι να μπορέσουν να συμβαδίσουν 
με τις εξελίξεις και να ενισχύσουν την ανταγωνιστικότητά τους, με όχημα 
την καινοτομία, την αξιοποίηση νέων τεχνολογιών, την εξωστρέφεια, 
τη δικτύωση, την επένδυση σε σύγχρονες δεξιότητες. Σε αυτή την 
προσπάθεια χρειάζονται και αξίζουν κάθε δυνατή στήριξη, με κατάλληλες 
παρεμβάσεις και μέτρα από την πλευρά τις Πολιτείας, αλλά και με 
αποτελεσματική εκπροσώπηση και δράση εκ μέρους των συλλογικών 
φορέων. Η ενδυνάμωση και ο στρατηγικός εκσυγχρονισμός της ελληνικής 
μικρομεσαίας επιχείρησης, είναι βασική συνθήκη για μια παραγωγική και 
ισχυρή οικονομία. Οι επιχειρήσεις της μεταποίησης, της βιοτεχνίας και 
ειδικότερα του κλάδου αλουμινίου και σιδήρου, μπορούν και πρέπει να 
έχουν πρωταγωνιστικό ρόλο στην επίτευξη αυτού του στόχου. 
Θέλω να συγχαρώ θερμά την ΠΟΒΑΣ για τη δράση της και να ευχηθώ κάθε 
επιτυχία στις εργασίες του Συνεδρίου. Ελπίζω ότι οι απόψεις, οι προτάσεις 
και οι επιστημονικές εισηγήσεις θα γίνουν το έναυσμα για εποικοδομητικές 
παρεμβάσεις, που θα στηρίξουν τη βιώσιμη ανάπτυξη του κλάδου. 

Σοφία Κουνελάκη - Εφραίμογλου
Πρόεδρος

AkzoNobel
Εκ μέρους της Διεύθυνσης και όλων των εργαζομένων 
της Αρχιτεκτονικής Ομάδας της AkzoNobel Πούδρες Βαφής 
στην Ελλάδα, ευχόμαστε κάθε επιτυχία στο 9ο Πανελλήνιο Συνέδριο 
Κατασκευαστών της ΠΟΒΑΣ στη Λάρισα με την πολύ ενδιαφέρουσα 
και καίρια θεματολογία. 
Ο Κλάδος συνεχίζει την μεγάλη του ανάπτυξη, αποδεικνύοντας 
ότι βαδίζει με ισχυρό πρόγραμμα και αξιοποιεί το εξαιρετικό 
δυναμικό του. Η αρωγή των φορέων με ενημερωτικές 
και εκπαιδευτικές δράσεις είναι πολύ σημαντική για την υποστήριξη όλων 
των επιχειρηματιών στις νέες ευκαιρίες που ανοίγονται. 
Σας ευχαριστούμε για την εμπιστοσύνη στα προϊόντα 
και τις υπηρεσίες μας και την εξαιρετική συνεχή συνεργασίας μας, 
και σας διαβεβαιώνουμε ότι θα είμαστε πάντα δίπλα σας σε κάθε μικρό ή 
μεγάλο σας έργο με τα χρώματα και την τεχνογνωσία μας. 

9ο ΠΑΝΕΛΛΗΝΙΟ ΣΥΝΕΔΡΙΟ ΚΑΤΑΣΚΕΥΑΣΤΩΝ
ΑΛΟΥΜΙΝΙΟΥ - ΣΙΔΗΡΟΥ (ΠΟΒΑΣ)
17-19 ΜΑΪΟΥ 2024 ΛΑΡΙΣΑ
Grecotel Larissa Imperial
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DOMUs
Αυτό που πάνω από ένα αιώνα χαρακτηρίζει την DOMUS, είναι το πόσο κοντά 
βρίσκεται στις ανάγκες της ελληνικής αγοράς και ιδιαίτερα στους ανθρώπους 
των κατασκευών. Έτσι, με ιδιαίτερη χαρά θα συμμετέχει στο 9ο Πανελλήνιο 
Συνέδριο Κατασκευαστών που διοργανώνει η ΠΟΒΑΣ στην πόλη της Λάρισας. 
Σε μια ιδιαίτερα αισιόδοξη περίοδο για τον κλάδο, αφού οι αναλύσεις 
«βλέπουν» καλά χρόνια μπροστά. Χωρίς αυτό να σημαίνει πως δεν υπάρχουν 
κίνδυνοι, που όλοι μας πρέπει να προβλέπουμε στα πλάνα. 
Δείχνει πως βρισκόμαστε σε μια καλή δεκαετία για τον κλάδο. Η συσσώρευση 
δουλειών που έμειναν πίσω κατά τα χρόνια της κρίσης, η ανάγκη για ενεργειακή 
αναβάθμιση μεγάλου όγκου κτιρίων, οι ανάγκες για νέες κατασκευές, καθώς 
και τα υποστηρικτικά προγράμματα που τρέχουν στην αγορά, αποτελούν έναν 
πολύ θετικό μείγμα για μια αισιόδοξη πρόβλεψη. 
Η DOMUS όλα τα τελευταία χρόνια εντάσσει διαρκώς Νέα, Αξιόπιστα προϊόντα 
στη γκάμα της, όπως τον μηχανισμό Ανοιγοανάκλισης X-100, τις Κλειδαριές 
Πολλών Σημείων TopGear και το πρωτοποριακό σύστημα συρομένου D-
Fender. Ήδη εντάσσονται επιπλέον προϊόντα, όπως οι Σούστες Επαναφοράς, οι 
μεντεσέδες και ετοιμάζονται νέα που απαντούν στις τωρινές & μελλοντικές 
ανάγκες, αλλά και σε αυτές της ηλεκτρονικής εποχής. 
Διασφαλίζουμε την ποιότητα της δουλειάς σου! Έρχονται και άλλα, πολλά Νέα 
από τη DOMUS! 

ELVAL COLOUR
Η Elval Colour, συμετέχει για ακόμα μια χρονιά ως υποστηρικτής 
στο 9ο Πανελλήνιο Συνέδριο Κατασκευαστών Αλουμινίου - Σιδήρου (ΠΟΒΑΣ). 
Το συνέδριο παρουσιάζει τις τελευταίες εξελίξεις και τάσεις στην επεξεργασία 
αλουμινίου και σιδηροκατασκευών, καθώς επίσης και τα επίκαιρα θέματα 
του κλάδου, όπως «Εξοικονόμηση Ενέργειας - Εκπαίδευση - Πιστοποίηση- 
Καινοτομία - Βιώσιμη Ανάπτυξη».
Η εταιρεία παρέχει μια ολοκληρωμένη γκάμα προϊόντων και λύσεων για χρήση 
τόσο στο κέλυφος των κτιρίων, αλλά και στο εσωτερικό τους. με εμπειρία στην 
υγρή βαφή αλουμινίου και στην ανάπτυξη ειδικών χρωμάτων (colour matching), 
είναι ένας αξιόπιστος συνεργάτης που παρέχει υπηρεσίες προστιθέμενης αξίας 
στους πελάτες, βοηθώντας τους να καθορίσουν και να επιλέξουν τα πλέον 
κατάλληλα προϊόντα για τις ανάγκες του εκάστοτε έργου ή εφαρμογής. Επίσης, 
τα προϊόντα εστιάζουν στην περιβαλλοντική απόδοση των κτιρίων καθώς είναι 
διαθέσιμα σε διάφορες λειτουργικές επιστρώσεις, που προσδίδουν αυξημένη 
αντοχή έναντι της χάραξης, εξαιρετικές επιδώσεις έναντι της αλλοίωσης της 
απόχρωσης, ευκολότερο καθαρισμό και ιδιότητες anti-graffiti. 
Στο συνέδριο η εταιρεία, παρουσιάζει τις πιο πρόσφατες τεχνολογικές λύσεις, 
εστιάζοντας στη σημασία της ποιότητας και αντοχής στα κατασκευαστικά υλικά.

VERPAN
Έχοντας διανύσει μια μεγάλη πορεία Στο χώρο του αλουμινίου, ο κλάδος 
μας έχει καταφέρει να είναι γνωστός για τα ποιοτικά του χαρακτηριστικά και 
ανταγωνιστικός στις διεθνείς αγορές. Έχουμε καταφέρει πολλά και έχουμε 
να καταφέρουμε ακόμη περισσότερα.
Γνωρίζουμε όλοι μας ότι το αλουμίνιο λόγω των ιδιαίτερων 
χαρακτηριστικών του διαδραματίζει καθοριστικό ρόλο στην ανάπτυξη 
μιας κοινωνίας πιο δίκαιης προς το κλίμα του πλανήτη μας. 
Το αλουμίνιο μπορεί να είναι μέρος της προστασίας του περιβάλλοντος 
και να οικοδομήσει μια σύγχρονη κοινωνία. 
Είμαστε σύμμαχοι σε αυτό τον αγώνα διατήρησης ενός πλανήτη που μπορεί 
να μας φιλοξενεί χωρίς να τον πληγώνουμε.
Οι προκλήσεις στον εγχώριο αλλά και διεθνή χώρο είναι μεγάλες. 
Ο πόλεμος της Ουκρανίας διαμορφώνει αρνητικό κλίμα 
στη χρηματιστηριακή διακύμανση του αλουμινίου όπως 
και στον αποθεματικό έλεγχο. Οι συνεχείς πιέσεις επιβολής κυρώσεων 
αλλά και τα μεγάλα εμπορικά αποθέματα αλουμινίου που παρέχει 
η ρωσία δημιουργεί μια ανασφάλεια στο κλάδο. 
Η ευρωπαϊκή ένωση κρατάει ασταθή σχέση στις διαπραγματεύσεις 
κυρώσεων κει επιδοτήσεων και το ενεργειακό κόστος είναι μια ανοιχτή 
πληγή που ακόμη έχουμε να επουλώσουμε.
Η πρόβλεψη επιστροφής στην κατασκευαστική ανάπτυξη της Κίνας σε 
συνδυασμό με την κάμψη της ζήτησης, θα διαμορφώσει ακόμη μεγαλύτερες 
πιέσεις στην παραγωγή και στο απόθεμα του αλουμινίου. Οι εξελίξεις 
θα μας φέρουν σε καινούργιους στόχους. Θα χρειαστούν οι καλές 
συνεργασίες και ο κλάδος μας ίσως χρειαστεί να ανταποκριθεί σε μεγάλες 
πιέσεις. Είμαστε μια οικογένεια που καταφέραμε να φέρουμε το αλουμίνιο 
στην καθημερινότητα της Ελληνικής κοινωνίας και ταυτόχρονα να είναι ένα 
ποιοτικό και αναγνωρισμένο εξαγωγικό προϊόν που προσδοκούμε 
να δημιουργήσει μία σταθερή βάση ανάπτυξης.
Οι συναντήσεις μας έχουν ένα καίριο ενδιαφέρον και μια συγκεκριμένη 
πρόβλεψη. μια ολόκληρη οικογένεια να αναπτυχθεί αξιόλογα με ποιοτικά 
χαρακτηριστικά. με την συμβολή όλων μας μπορούμε να πετύχουμε 
και να καταφέρουμε τους μεγάλους στόχους που θέσαμε. Το Συνέδριο 
των κατασκευαστών είναι μία ευκαιρία να συζητήσουμε όλα αυτά.

PANIDIs
Σε μια ταχέως εξελισσόμενη εποχή τεχνολογίας, αλλαγών στην αγορά 
και αυξημένης περιβαλλοντικής συνείδησης, οι επαγγελματίες του Κλάδου 
πρόκειται να οραματιστούν το μέλλον της παραγωγής αλουμινίου και σιδήρου. 
Η PANIDIS S.A. θα παρευρεθεί στο 9ο Πανελλήνιο Συνέδριο Κατασκευαστών 
Αλουμινίου-Σιδήρου της ΠΟΒΑΣ αξιοποιώντας την ευκαιρία για συνεργασία 
και συλλογική δράση. 

ι.Β. ςύνόδιΑς Αε
Αναγνωρίζοντας την σημασία και την προσφορά  του συνεδρίου στον κλάδο 
των κατασκευαστών η εταιρεία Ι.Β. ΣΥΝΟΔΙΑΣ ΑΕ για άλλη μια φορά δίνει 
το «παρών» ως μεγάλος Χορηγός και στηρίζει το 9ο Πανελλήνιο Συνέδριο 
Κατασκευαστών Αλουμινίου - Σιδήρου (ΠΟΒΑΣ).
Καθ’ όλη την διάρκεια του συνεδρίου στο ξεχωριστό σταντ που θα διαθέτει 
στο χώρο  θα συζητηθούν τα τρέχοντα  θέματα του κλάδου.
Η Ι.Β. ΣΥΝΟΔΙΑΣ ΑΕ παρατηρώντας τις συνεχείς εξελίξεις στην αγορά είναι 
πάντα σε θέση αναζήτησης νέων καινοτόμων προϊόντων, προκειμένου να 
ανταπεξέλθει και στις πιο σημαντικές ανάγκες των πελατών της. Έχει συνάψει 
σημαντικές συνεργασίες με τις πιο γνωστές και αξιόπιστες  γερμανικές 
εταιρείες του κλάδου. Όλα τα προϊόντα της «Ι.Β.ΣΥΝΟΔΙΑΣ Α.Ε» πληρούν τις 
ευρωπαϊκές προδιαγραφές και είναι πιστοποιημένα με το αντίστοιχο έγγραφο 
ISO και με το πιστοποιητικό ROSENHEIM της Γερμανίας.
Το δυναμικό και ευέλικτο δίκτυο πωλήσεων της εταιρείας μας καλύπτει 
όλη την ελληνική επικράτεια και αποτελείται από μία ομάδα έμπειρων 
και άριστα καταρτισμένων στελεχών. Σε κάθε επίσκεψη τους στο χώρο σας 
θα σας ενημερώσουν για όλες τις νέες εξελίξεις και θα σας προτείνουν 
τις καλύτερες λύσεις για τις ιδιαίτερες ανάγκες σας με προϊόντα πάντα 
άμεσα διαθέσιμα και στην πιο ανταγωνιστική τιμή.



ΔΗΛΩΣΕΙΣ
ΣΥΝΕΔρΙΟΥ

ρόζός
Η εταιρεία δίνει για ακόμη μία φορά το «παρών» σε ένα σημαντικό γεγονός 
του Κλάδου. με την χορηγία της στηρίζει το 9ο Πανελλήνιο Συνέδριο 
Κατασκευαστών Αλουμινίου - Σιδήρου της ΠΟΒΑΣ που πραγματοποιείται στη 
Λάρισα από 17 έως 19 μαΐου 2024. Θεωρούμε πάντα ότι είναι επιτακτική 
ανάγκη αυτή η συνάντηση του Κλάδου ώστε να θέσει προβληματισμούς (και 
ίσως και λύσεις) στους κατασκευαστές πορτών - παραθύρων, στις βιομηχανίες 
Αλουμινίου και των συναφών υλικών γενικότερα. Η εταιρεία Π. ρΟΖΟΣ 
& ΣΙΑ ΕΕ εδώ και 40 χρόνια είναι συνδεδεμένη με την εμπορία ποιοτικών 
εξαρτημάτων για κατασκευές κουφωμάτων αλουμινίου, PVC και ξύλου.
Οι ανταγωνιστικές τιμές των προϊόντων, η άμεση διαθεσιμότητά τους, η 
αξιόπιστη τεχνική υποστήριξη καθιστούν την εταιρεία ρΟΖΟΣ δυναμική, 
αξιόπιστη και ικανή να ανταποκριθεί στις ιδιαίτερες ανάγκες της ελληνικής 
αγοράς. Η πείρα που διαθέτει το ανθρώπινο δυναμικό της εταιρείας, η άμεση 
ανταπόκριση στους καθορισμένους χρόνους σε συνδυασμό με την εγγυημένη 
ποιότητα που προσφέρει η εταιρεία είναι μερικά από τα χαρακτηριστικά που την 
έχουν κάνει να ξεχωρίζει και να αναπτύσσεται συνεχώς.
Η μακρά παράδοσή μας, δεν είναι μόνο απόδειξη ενός πετυχημένου 
παρελθόντος, αλλά και εγγύηση για το μέλλον. Ένα μέλλον γεμάτο μοντέρνες 
ιδέες και αγάπη για την δουλειά που θα μας επιτρέψουν να διακριθούμε 
επιτυχώς στις αυξανόμενες ανάγκες της αγοράς.

Καλή επιτυχία
Παναγιώτης ρόζος

METAL PLUs
Ευελπιστούμε ότι το 9ο Πανελλήνιο Συνέδριο Κατασκευαστών Αλουμινίου 
– Σιδήρου της Ομοσπονδίας θα δώσει μηνύματα, αλλά θα θέσει και 
προβληματισμούς στους επαγγελματίες, στις Βιομηχανίες και εταιρείες 
του Κλάδου και των συναφών υλικών γενικότερα. Συμμετέχουμε και 
στηρίζουμε το συνέδριο ως χορηγός, γιατί θέλουμε να είμαστε κοντά στα 
γεγονότα του Κλάδου. Η επιχείρησή μας δραστηριοποιείται στον κλάδο 
του κουφώματος από το 2002. με συνεχώς αυξανόμενη παραγωγικότα 
και ζήλο για τη δουλειά, καταφέραμε να καταταχθεί η εταιρεία μας σε μία 
από τις επώνυμες του κλάδου, με σημεία πωλήσεων σε όλη την Ελλάδα 
και το εξωτερικό. με σταθερά και αποφασιστικά βήματα και γνώμονα μόνο 
τον πελάτη κατορθώσαμε να αναπτύξουμε την METAL PLUS ενάντια στο 
κλίμα των καιρών. Η METAL PLUS βασίζει την ανάπτυξή της σε αξίες, 
όπως η αφομοίωση των στελεχών της σε αυτήν, η συνολική ικανοποίηση 
του πελάτη, η ποιοτική παραγωγή βασισμένη στην τεχνογνωσία και τη 
χρήση πιστοποιημένων υλικών, καθώς τα προϊόντα μας παράγονται με τις 
αυστηρότερες προδιαγραφές και με σύγχρονο εξοπλισμό.
Έχοντας επιτύχει τον στόχο μας στην τοπική αγορά , επεκτείνουμε το 
όραμά μας και με κυριότερους συμμάχους το ανθρώπινο δυναμικό της 
εταιρείας και τα ποιοτικά προϊόντα, δημιουργούμε ένα δίκτυο πωλήσεων 
σε Ελλάδα και εξωτερικό. Το 2021 νέα επένδυση  σύγχρονου τεχνολογικού 
εξοπλισμού έρχεται να δώσει μια νέα ώθηση για νέες συνεργασίες, 
ενώ το 2023 η εταιρεία έχει ολοκληρώσει επέκταση των κτιριακών της 
εγκαταστάσεων για να εξυπηρετηθεί η ολοένα αυξανόμενη ζήτηση.

IFEsTOs - πΑςχΑλόύδή Αφόι
με ιδιαίτερη θέρμη η εταιρεία χαιρετίζει τη διοργάνωση του 9ου 
Πανελληνίου Συνεδρίου, της σημαντικής αυτής εκδήλωσης που αποτελεί 
πλέον παραδοσιακό θεσμό συνάντησης, ανταλλαγής απόψεων και 
ενημέρωσης για τους επαγγελματίες του κλάδου μας. Η IFESTOS βρίσκεται 
στην ιδιαίτερα ευχάριστη θέση να στηρίζει το συνέδριο ως χορηγός, 
συμβάλλοντας κατά το δυνατόν στην αδιαμφισβήτητη επιτυχία του.
Η παρούσα διοργάνωση υπογραμμίζει τις αυξανόμενες ανάγκες της αγοράς 
για νέα προϊόντα. Ανάγκες που στα 56 χρόνια αδιάλειπτης παρουσίας μας 
στο χώρο του αλουμινίου καλύπτουμε προτείνοντας άκρως λειτουργικές 
λύσεις. Έτσι λοιπόν και φέτος σχεδιάσαμε και υλοποιήσαμε μια σειρά 
καινοτόμων, νέων προϊόντων σε μοντέρνες γραμμές με εξαιρετικό 
σχεδιασμό, ακολουθώντας τις τελευταίες τάσεις της αγοράς.
Η επιτυχημένη εξαγωγική παρουσία της IFESTOS σε πάνω από 10 χώρες, 
έρχεται να υπογραμμίσει με τρόπο διττό το παρελθόν και την μακρά 
πορεία της εταιρείας αλλά κυρίως την ευθύνη που αγκαλιάζει όλους εμάς 
σπρώχνοντάς μας να κάνουμε αυτό για το οποίο διακρινόμασταν πάντα: να 
βρίσκουμε καινοτόμες λύσεις που θα βελτιώσουν τη ζωή όλων μας.
Ευχόμαστε καλή επιτυχία στη διοργάνωση του συνεδρίου και από καρδιάς 
ευχές σε όλους τους συμμετέχοντες για το καλύτερο δυνατό αποτέλεσμα.

μετΑλόύμιν
Για άλλη μία χρονιά η εταιρεία στηρίζει και συμμετέχει ενεργά 
στο 9ο Συνέδριο του ΠΟΒΑΣ και στις εκδηλώσεις του κλάδου, συμβάλλοντας 
σε κάθε οργανωμένη προσπάθεια του, για την ανάπτυξη και την επίτευξη 
των κοινών στόχων. 
Το Συνέδριο πραγματοποιείται σε περίοδο ανάπτυξης της οικοδομικής 
δραστηριότητας στη χώρα, ανάπτυξη, που όλοι προσδοκούμε να συνεχισθεί, 
παρά τους κλυδωνισμούς, που προέρχονται από τις διεθνείς εξελίξεις. 
Η εμπιστοσύνη και η υποστήριξή των συνεργατών μας 
αλουμινοκατασκευαστών, μας δημιουργεί την υποχρέωση  να βελτιωνόμαστε 
συνεχώς, προσηλωμένοι στη στενή και αξιόπιστη συνεργασία μαζί τους 
και στην καλύτερη εξυπηρέτησή τους σε όλα τα επίπεδα.
Η μΕΤΑΛΟΥμΙΝ επενδύει στρατηγικά στην καινοτομία, στην τεχνολογική 
αναβάθμιση των εγκαταστάσεων και των διεργασιών της, καθώς και στην 
συνεχή εξέλιξη και βελτίωση των προϊόντων της. Παράλληλα,  έχοντας 
δραστηριοποιηθεί και επενδύσει και στις ανανεώσιμες πηγές ενέργειας, 
συστηματικά μειώνει το περιβαλλοντικό της αποτύπωμα, με απώτερο στόχο 
την μακροπρόθεσμη οικονομική και ταυτόχρονα βιώσιμη ανάπτυξη.
Ελπίζουμε και πιστεύουμε ότι στο Συνέδριο, με τις τοποθετήσεις των συνέδρων 
και την παραγωγική ανταλλαγή απόψεων, θα προκύψουν ωφέλιμα 
συμπεράσματα για την θωράκιση και περαιτέρω εξέλιξη του κλάδου, 
ενώ παράλληλα θα ενισχυθούν οι σχέσεις μεταξύ όλων των παραγόντων 
του κλάδου.
Ευχόμαστε επιτυχή διεξαγωγή και έκβαση του Συνεδρίου.

Κωνσταντίνος Κυριαζής 
Πρόεδρος Δ.Σ.
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THEMELIO software
Η επί 35 χρόνια αρωγός σε κάθε κλαδική δραστηριότητα, δηλώνει 
και φέτος το «παρών» στο 9ο Πανελλήνιο Συνέδριο Κατασκευαστών 
Αλουμινίου - Σιδήρου (ΠΟΒΑΣ).
Ακόμη μία ευκαιρία για επαγγελματική ανάπτυξη και δικτύωση με σκοπό να 
ανταλλάξουμε απόψεις, να αφουγκραστούμε τις τρέχουσες ανάγκες για να 
συνεχίσουμε να δημιουργούμε καινοτόμες λύσεις! 

Καλή επιτυχία!

9ο ΠΑΝΕΛΛΗΝΙΟ ΣΥΝΕΔΡΙΟ ΚΑΤΑΣΚΕΥΑΣΤΩΝ
ΑΛΟΥΜΙΝΙΟΥ - ΣΙΔΗΡΟΥ (ΠΟΒΑΣ)
17-19 ΜΑΪΟΥ 2024 ΛΑΡΙΣΑ
Grecotel Larissa Imperial
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IRF
Η εταιρεία, μετά από την πολύ επιτυχημένη συμμετοχή της στην Έκθεση 
Οικοδομή 2023, στηρίζει ως χορηγός το 9ο Πανελλήνιο Συνέδριο 
Κατασκευαστών Αλουμινίου - Σιδήρου που θα πραγματοποιηθεί από την 
Παρασκευή έως Κυριακή 17-19 μαΐου 2024 στη Λάρισα, στο ξενοδοχείο Gre-
cotel Larissa Imperial. 
Είναι μία ευκαιρία για μας, που εκτός από τις γνώσεις, την ενημέρωση, 
τα προβλήματα και την πορεία του κλάδου να παρουσιάσουμε τα προϊόντα μας 
στο μεγάλο γεγονός του Κλάδου του Αλουμινίου. 
Η I.R.F. ιδρύθηκε με μεράκι από ανθρώπους με πολυετή εμπειρία στο χώρο 
του αλουμινίου. Ερευνώντας σε βάθος τους τομείς της περίφραξης, 
του κιγκλιδώματος, της αυλόπορτας αλλά και γενικότερα εξειδικευμένες 
κατασκευές όπως πέργκολες, σκάλες, σκιάδια κ.λπ., κατάφερε να σχεδιάσει 
ένα καινοτόμο και ιδιαίτερα κομψό σύστημα, το οποίο απέκτησε και δίπλωμα 
ευρεσιτεχνίας. Στόχος της I.R.F. είναι η παραγωγή προϊόντων άριστης ποιότητας 
που προσφέρουν λύσεις και καλύπτουν πλήρως τις ανάγκες των πελατών μας.
Η υψηλή ποιότητα, η τεράστια ποικιλία σε σχέδια και χρώματα, καθώς 
και ανταγωνιστικές τιμές μας, κάνουν τα προϊόντα της I.R.F. 
πραγματικά ασυναγώνιστα.

δόύκΑς
Η Δούκας, συμμετέχει ως ειδικός χορηγός στο 9ο Συνέδριο της ΠΟΒΑΣ 
με θεματολογία την Εξοικονόμηση Ενέργειας, Εκπαίδευση, Πιστοποίηση, 
Καινοτομία και Βιώσιμη Ανάπτυξη, μια τόσο σημαντική συνάντηση που 
αφορά το μέλλον και τις προκλήσεις του σήμερα και το αύριο του Κλάδου.
Η σύγχρονη εποχή είναι γεμάτη με αλλαγές που απαιτούν από όλους , 
προετοιμασία και δράση. Από την τεχνολογική εξέλιξη μέχρι τις κλιματικές 
αλλαγές, ο κόσμος βρίσκεται σε μια διαρκή διαδικασία διαφοροποίησης 
και αναδιοργάνωσης. Είναι, λοιπόν, αναγκαίο να εξεταστούν αυτές 
οι εξελίξεις και να αντιμετωπιστούν οι νέες προκλήσεις με διάθεση 
συνεργασίας και καινοτομίας.
μόνο με την συνεργασία και την κοινή προσπάθεια μπορεί να δημιουργηθεί 
ένα καλύτερο και πιο βιώσιμο μέλλον για τις μελλοντικές γενιές. Είμαστε 
αποφασισμένοι να συνεχίσουμε να εργαζόμαστε για την προώθηση των 
αξιών αυτών και είμαστε ευτυχείς που συμμετέχουμε σε αυτό το Συνέδριο .

ςωμΑτειό μήχΑνόςιδήρόύρΓων 
& ΑλόύμινόκΑτΑςκεύΑςτων ν. τρικΑλων
Το Σωματείο μας δίνει για μία άλλη φορά δυναμικό «παρών» στο κορυφαίο 
γεγονός του Κλάδου και στηρίζει το 9ο Συνέδριο Κατασκευαστών 
Αλουμινίου - Σιδήρου της Πανελλήνιας Ομοσπονδίας. Το Συνέδριο θα 
πραγματοποιηθεί στο Grecotel Larissa Imperial από 17-19 μαϊου 2024.
Επίκαιρα θέματα θα αναπτυχθούν από αξιόλογους Ομιλητές με σκοπό 
να προσφέρουν στους συμμετέχοντες τη δυνατότητα να επεκτείνουν τις 
γνώσεις τους που θα είναι χρήσιμες για το επάγγελμά τους. 
Κατασκευαστές & Επιχειρηματικότητα, Αλουμίνιο & Αρχιτεκτονική, 
Προϊόντα & ιδιότητες, Αειφορία & Εξελίξεις στον Κλάδο, Εξοικονόμηση 
Ενέργειας, Εκπαίδευση & Πιστοποίηση Ανθρώπινου Δυναμικού είναι 
μερικά από τα θέματα που θα αναπτυχθούν. Όλοι οι κατασκευαστές πρέπει 
να δώσουμε το «παρών» στο Σύνεδριό μας!!
ραντεβού στην Λάρισα.

Γενική ςύνόμόςπόνδιΑ επΑΓΓελμΑτιων 
Βιότεχνων εμπόρων ελλΑδός (ΓςεΒεε)
Η παγκόσμια οικονομία έχει υποστεί δομικές κρίσεις τα τελευταία έτη, οι οποίες 
έχουν καταγράψει αξιοσημείωτες επιπτώσεις στις μικρομεσαίες επιχειρήσεις. 
Ταυτόχρονα, οι τεχνολογικές εξελίξεις δημιουργούν ένα εντελώς διαφορετικό 
τεχνολογικό και παραγωγικό περιβάλλον.
Σε ένα κόσμο, συνεπώς, που αλλάζει διαρκώς και με μεγάλη ταχύτητα είναι 
σημαντικό οι Ομοσπονδίες να εργάζονται αδιάλειπτα για να προσφέρουν στα 
μέλη τους την ενημέρωση που χρειάζονται για να ανταπεξέλθουν στις όλο και 
πιο σύνθετες προκλήσεις. 
Υπό αυτό το πρίσμα, η Πανελλήνια Ομοσπονδία Βιοτεχνών Αλουμινίου - 
Σιδήρου αποτελεί έναν από τους πλέον δραστήριους φορείς, παρέχοντας κάθε 
βοήθεια και υποστήριξη στα μέλη της και παράλληλα ενισχύοντας τις συνέργιες 
μεταξύ των μερών που συναπαρτίζουν τον κλάδο.
Το 9ο Πανελλήνιο Συνέδριο Κατασκευαστών Αλουμινίου - Σιδήρου, που 
πλέον έχει εξελιχθεί σε θεσμό, θα δώσει την ευκαιρία στους συμμετέχοντες 
να ενημερωθούν για όλα τα σημαντικά τρέχοντα ζητήματα του κλάδου 
αλλά και για τις πολύ-επίπεδες προκλήσεις, έτσι όπως αναδύονται από τις 
ραγδαίες τεχνολογικές εξελίξεις, την πράσινη μετάβαση και το μεταβαλλόμενο 
διεθνοποιημένο επιχειρηματικό τοπίο.
Η ΓΣΕΒΕΕ, όπως με συνέπεια στέκεται δίπλα σε όλες τις Ομοσπονδίες της, 
έτσι παραμένει αρωγός στις προσπάθειες της ΠΟΒΑΣ, που στοχεύουν σε ένα 
καλύτερο επιχειρηματικό και κοινωνικό περιβάλλον. 
Προς αυτή την κατεύθυνση, η ΓΣΕΒΕΕ χαιρετίζει θερμά και στηρίζει τη 
διοργάνωση του 9ου Πανελληνίου Συνεδρίου Κατασκευαστών Αλουμινίου-
Σιδήρου, το οποίο θα προσφέρει τη δυνατότητα τεκμηριωμένης ενημέρωσης 
ως προς τις τρέχουσες εξελίξεις, συμβάλλοντας στην περαιτέρω τόνωση του 
κλάδου. 
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ςωμΑτειό μετΑλλόκΑτΑςκεύΑςτων 
ν. χΑνιωN «ό ήφΑιςτός»
Εκ μέρους του Διοικητικού Συμβουλίου και των μελών του Σωματίου μας 
θα θέλαμε να εκφράσουμε την στήριξή μας στην ΠΟΒΑΣ και την συμμετοχή 
μας από τα Χανιά στο 9ο Πανελλήνιο Συνέδριο που σκοπό έχει την 
ενημέρωση, την εκπαίδευση και την εκπροσώπηση του κλάδου και όλων 
των συναδέλφων. Ως Σωματείο δίνουμε το «παρών» στα Συνέδρια του 
κλάδου από το 2004 και συνεχίζουμε να ενθαρρύνουμε, να βοηθάμε και να 
συμμετέχουμε για την βελτίωση του επαγγέλματος που εκπροσωπούμε.
Η συμμετοχή από τα Χανιά θα είναι δυναμική για την πόλη της Λάρισας 
που τόσο αγαπάμε, έχοντας υπόψη ότι είναι από τα ιστορικά Σωματεία της 
Πανελλήνιας Ομοσπονδίας. Θα είναι μεγάλη μας χαρά να ξαναβρεθούμε 
παλιοί και νέοι συνάδελφοι στην πόλη της Λάρισας. Η Κρήτη για άλλη μία 
φορά θα συμμετέχει με τα μέλη της δυναμικά για ένα καλύτερο αύριο για 
τον κλάδο, για τους αγαπητούς συναδέλφους και τα παιδιά μας.

Πρόεδρος Σωματείου Χανίων
Στριλιγκάς Ιωάννης

ΣΩμΑΤΕΙΟ μΕΤΑΛΛΟΚΑΤΑΣΚΕΥΑΣΤΩΝ 
Ν. ΧΑΝΙΩN «Ο ΗΦΑΙΣΤΟΣ»
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ενωςή διΑκόςμήτων ελλΑδΑς
Η Ένωση Διακοσμητών Ελλάδας - ΕΔΙΕ (Διεθνής ονομασία Hellenic Interior
Designers Association -HIDA), έχει άρρηκτη, ουσιώδη και άμεση σχέση με τον
κατασκευαστικό κλάδο. Συμπορευόμαστε και συνεργαζόμαστε, ώστε να
σχεδιάζουμε, να προωθούμε και να προτείνουμε στην αγορά, καινοτόμα 
προϊόντα και λύσεις, που αφορούν στο χώρο των κατασκευών.
μας ενδιαφέρουν άμεσα οι νέες τάσεις, οι καινούριες προτάσεις στον 
υλικοδομικό τομέα και μας επηρεάζουν τα θέματα που επηρεάζουν το σύνολο 
της κατασκευής στην Ελλάδα. Η ενεργειακή αναβάθμιση, ο καλαίσθητος και 
λειτουργικός σχεδιασμός είναι τομείς που μας αφορούν σε πρώτο πλάνο και 
θα είμαστε πάντα αρωγοί σε κάθε προσπάθεια σύμπραξης, ώστε να χαράζουμε 
κοινή πορεία, να ενημερώνουμε και να ενημερωνόμαστε.
Οι προοπτικές και οι δυνατότητες εξέλιξης στο χώρο, είναι θέματα, που 
χρειάζονται συνεργασία, κοινό όραμα και στόχο, ώστε ζητήματα, όπως η 
τρέχουσα οικονομική κατάσταση να μη γίνονται τροχοπέδη, σε μία ταχέως 
αναπτυσσόμενη αγορά, όπως αυτή των κατασκευών και των υλικών.
Η διαρκής αναζήτηση, η συμπόρευση και η συνεργασία φορέων, που έχουν 
κοινή αφετηρία, για την ανάπτυξη και την ανάδειξη της χώρας μας, είναι 
μείζονoς σημασίας θέματα, ώστε στα έτη που έρχονται, να είμαστε πρωτοπόροι 
και να συνεχίσουμε την ανοδική πορεία στον κατασκευαστικό χώρο, που έχει 
τεράστιο αντίκτυπο σε όλες τις εκφάνσεις του τόπου.
Στηρίζουμε το έργο της ΠΟΒΑΣ και είμαστε συνεργάτες και σύμμαχοι απέναντι 
στις δυσχέρειες του τόπου, ώστε να δημιουργηθεί και να διασφαλιστεί ένα 
γόνιμο περιβάλλον ανάπτυξης συνεργασιών, με απώτερο στόχο τη δημιουργία 
θεσμικών πλαισίων, την εκπαίδευση και την κατάρτιση ανθρώπινου δυναμικού 
στον τομέα των κατασκευών.
Ευχόμαστε καλή επιτυχία!

με εκτίμηση
Το Δ.Σ. & τα μέλη της ΕΔΙΕ

ςύνδεςμός ςιδήρόύρΓων 
ΑλόύμινόκΑτΑςκεύΑςτων ν. ήρΑκλειόύ 
(ήφΑιςτός)
Στις 30 μαρτίου 2024, διοργανώσαμε το 2ο Πανελλήνιο Συνέδριο 
Κατασκευαστών Αλουμινίου - Σιδήρου σε συνεργασία με την ΠΟΒΑΣ στην πόλη 
μας, το Ηράκλειο. Ήταν μία ευκαιρία για να συναντηθούμε οι συνάδελφοι του 
μεγάλου νησιού και να συζητήσουμε επίκαιρα θέματα που μας απασχολούν ως 
Κατασκευαστές.
Τονίσαμε την αναγκαιότητα να βρεθούμε εκπρόσωποι των Σωματείων 
στη μεγάλη συνάντηση του Κλάδου που θα φιλοξενηθεί στην πόλη της Λάρισας 
από 17-19 μαϊου 2024. Ο Σύνδεσμος Σιδηρουργών Αλουμινοκατασκευαστών 
Ν. Ηρακλείου (ΗΦΑΙΣΤΟΣ), πιστά στο ραντεβού του θα δώσει δυναμικό 
«παρών», 
ως μέλος της ΠΟΒΑΣ. Παρακολουθούμε όλα τα Συνέδρια της Ομοσπονδίας 
και ενημερώνουμε τα μέλη μας για όλα τα θέματα που συζητιούνται στα 
εκάστοτε Συνέδρια. Ευελπιστούμε τα συμπεράσματα που θα αποκομίσουμε να 
συμβάλλουν στην επίλυση των προβλημάτων που αντιμετωπίζουμε καθημερινά 
στο επάγγελμά μας. Ευχόμεθα καλή επιτυχία στο Συνέδριο

Κώστας Στριλιγκάς
Πρόεδρος

ενωςή κΑτΑςκεύΑςτων 
Αλόύμινιόύ - ςιδήρόύ πειρΑιΑ (ενκΑς)
Το 9ο Πανελλήνιο Συνέδριο είναι ευκαιρία να ακουστούν προβληματισμοί 
και να ανταλλάξουμε απόψεις για τα προβλήματα που βιώνουμε στην 
καθημερινότητά μας λόγω των γεωπολιτικών εξελίξεων στην περιοχή μας 
και όχι μόνο, το οποίο αυξάνει το κόστος λειτουργίας των επιχειρήσεών μας 
και βάζει εμπόδια στην ανάπτυξη των τους τώρα που υπάρχει ζήτηση των 
προϊόντων μας.
Επίσης είναι ευκαιρία να ενημερωθούμε για τις εξελίξεις του κλάδου, να 
παρουσιαστούν καινοτομίες και να αντλήσει γνώσεις και πληροφορίες, που 
θα βοηθήσουν τον κατασκευαστή στο επάγγελμά τους. 
Φέτος το Σωματείο μαγνησίας και Ν. Ηρακλείου πραγματοποίησαν 
δυο προσυνέδρια, προπομπούς του συνεδρίου στη Λάρισα, τα οποία 
διεξήχθησαν με επιτυχία και η ΕΝΚΑΣ Πειραιά δήλωσε παρούσα. 
Εισηγητές με αξιόλογες ομιλίες δώσανε χρήσιμες πληροφορίες 
στους κατασκευαστές. Κοινοί διαπίστωση ήταν τα προβλήματα που μας 
απασχολούν το αυξημένο κόστος λειτουργίας και έλλειψη εξειδικευμένου 
ανθρωπίνου δυναμικού. Εύχομαι το συνέδριο στην Λάρισα να δώσει 
προτάσεις και λύσεις στα προβλήματα του κατασκευαστή.

Τσελεπής Δημήτρης
Πρόεδρος

ςύνδεςμός κΑτΑςκεύΑςτων 
Αλόύμινιόύ - ςιδήρόύ πε κόζΑνής
Ο Σύνδεσμος κατασκευαστών αλουμινίου σιδήρου ΠΕ Κοζάνης ιδρύθηκε το 
1989 και αριθμεί 75 μέλη.
Ενεργός όλα τα χρόνια, χάρι στη δυναμική συμμετοχή των μελών του, 
παίρνει μέρος σε εκθέσεις  στο εσωτερικό της χώρας αλλά και στο 
εξωτερικό. Σε τακτά διαστήματα λαμβάνει πρωτοβουλίες για σεμινάρια 
κατάρτισης και ενημέρωσης.
Δυναμική είναι και η παρουσία του σε τοπικό επίπεδο σε όργανα 
αποφάσεων (Ομοσπονδία Επαγγελματιών, Δήμος, Επιμελητήριο).
Ο Σύνδεσμος κατασκευαστών αλουμινίου σιδήρου ΠΕ Κοζάνης 
είναι ένα από τα ιδρυτικά μέλη της Πανελλήνιας Ομοσπονδίας Αλουμινίου 
Σιδήρου (ΠΟΒΑΣ). Το Δ Σ και τα μέλη του Συνδέσμου 
θα συμμετέχουμε δυναμικά, στηρίζοντας για άλλη μια φορά το συνέδριο της 
ΠΟΒΑΣ, στην όμορφη πόλη της Λάρισας.
Ευχόμαστε η πλούσια θεματολογία του συνεδρίου να εμπλουτίσει 
τις γνώσεις μας και τα αποτελέσματά του να δώσουν λύσεις 
σε καθημερινά μας προβλήματα.
με το καλό να ανταμώσουμε παλιοί και νέοι φίλοι, συνάδελφοι.
ΚΑΛΗ ΕΠΙΤΥΧΙΑ!

Για το ΔΣ
Κυριακίδης Κωνσταντίνος
Ο Πρόεδρος

9ο ΠΑΝΕΛΛΗΝΙΟ ΣΥΝΕΔΡΙΟ ΚΑΤΑΣΚΕΥΑΣΤΩΝ
ΑΛΟΥΜΙΝΙΟΥ - ΣΙΔΗΡΟΥ (ΠΟΒΑΣ)
17-19 ΜΑΪΟΥ 2024 ΛΑΡΙΣΑ
Grecotel Larissa Imperial
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ςύνδεςμός θεςςΑλικων επιχειρήςεων 
& ΒιόμήχΑνιων (ςθεΒ)
Διανύουμε την  εποχή όπου ο κλάδος των κατασκευών έχει τη θέση που του 
αρμόζει στην ελληνική και παγκόσμια οικονομική πραγματικότητα, μετά από 
πολύ δύσκολες περιόδους που βίωσε στο παρελθόν. Η συνολική οικοδομική 
δραστηριότητα ιδιωτική και δημόσια καταγράφει σταθερά ετήσιες αυξήσεις, 
με την Ελλάδα να σημειώνει ένα από τους υψηλότερους ρυθμούς ανάπτυξης 
σε ευρωπαϊκό επίπεδο. Οι κατασκευαστές και επαγγελματίες αλουμινίου - 
σιδήρου αποτελούν ένα από κρισιμότερα κομμάτια της αλυσίδας αξίας των 
κατασκευών που συνολικά συνεισφέρει αποφασιστικά στο αναπτυξιακό μείγμα 
της ελληνικής οικονομίας. Ωστόσο, ουδέποτε ο ανταγωνισμός, εγχώριος και 
διεθνής δεν ήτανε δυσκολότερος και κατά προέκταση, ουδέποτε ο ρόλος της 
Πανελλήνιας Ομοσπονδίας Κατασκευαστών Αλουμινίου & Σιδήρου και όλων 
των συναφών φορέων πιστοποίησης δεν ήτανε πιο σημαντικός. Η αναγνώριση 
και η επιτυχία του κλάδου βασίζεται στην αδιαπραγμάτευτη ποιότητα των 
προϊόντων και υπηρεσιών και την άρτια, συνεχιζόμενη τεχνική κατάρτιση των 
ανθρώπων που τον στελεχώνουν. Η αποδεδειγμένη δέσμευση των ελληνικών 
επιχειρήσεων Αλουμινίου - Σιδήρου και των ανθρώπων της στις βασικές αυτές 
αρχές, αποτελεί την εγγύηση για την περαιτέρω ανάπτυξη των ελληνικών 
κατασκευών τόσο ως δομικό παράγοντα της εγχώριας οικονομίας όσο και 
ως μοχλό διείσδυσης σε διεθνείς αγορές. μεγάλη πρόκληση είναι για όλους 
μας η ανάδειξη της Τεχνικής Εκπαίδευσης και Κατάρτισης και η προσέλκυση 
νέων ανθρώπων στον δημιουργικό, παραγωγικό και υποσχόμενο κλάδο 
που υπηρετούμε. Ο Σύνδεσμος Θεσσαλικών Επιχειρήσεων και Βιομηχανιών 
αποτελεί πάντα θερμό υποστηρικτή όλων των φορέων και δράσεων που 
στοχεύουν στην ενδυνάμωση της πιστοποίησης προϊόντων και υπηρεσιών και 
βοηθά στην εξέλιξη των τεχνικών επαγγελμάτων που τόσο ανάγκη έχει σήμερα 
ο κλάδος των Κατασκευών και η Ελληνική οικονομία στο σύνολο της.

Γιώργος ρουπακιάς
Πρόεδρος

ςωμΑτειό ΑλόύμινόκΑτΑςκεύΑςτων - 
ςιδήρόκΑτΑςκεύΑςτων & μετΑλλικων 
κΑτΑςκεύων ΑρΓόλιδΑς «ό ήφΑιςτός»
To Σωματείο μας, ως μέλος της Πανελλήνιας Ομοσπονδίας Βιοτεχνών 
Αλουμινίου - Σιδήρου, συμμετέχει δυναμικά στο 9ο Πανελλήνιο Συνέδριο που 
φιλοξενείται στο Grecotel Larissa Imperial. Ευελπιστούμε ότι 
το 9ο Συνέδριο Κατασκευαστών θα δώσει όχι μόνο ένα μήνυμα αλλά και 
να θέσει τους προβληματισμούς στους επαγγελματίες, στις βιομηχανίες & 
εταιρείες του Αλουμινίου και των συναφών υλικών γενικότερα. Το Συνέδριο 
πραγματοποιείται κάθε δύο χρόνια, το παρακολουθούν κατασκευαστές 
αλουμινίου, αρχιτέκτονες, μηχανικοί, κλάδοι συνδεδεμένοι με το πολύτιμο 
μέταλλο. Είναι, λοιπόν, επιτακτική ανάγκη να βρεθούμε και να στηρίξουμε όλοι 
μαζί αυτήν την πρωτοβουλία της Ομοσπονδίας μας, να θέσουμε τα ερωτήματά 
μας και να αποκομίσουμε σημαντικά οφέλη από τα θέματα που θα συζητηθούν. 
Σας περιμένουμε όλους στο μεγάλο γεγονός του Κλάδου.

Ανδρέας μαρινάκης 
Πρόεδρος

ΣΩΜΑΤΕΙΟ ΑΛΟΥΜΙΝΟΚΑΤΑΣΚΕΥΑΣΤΩΝ 
ΣΙΔΗΡΟΚΑΤΑΣΚΕΥΑΣΤΩΝ
ΜΕΤΑΛΛΙΚΩΝ ΚΑΤΑΣΚΕΥΩΝ 
ΝΟΜΟΥ ΑΡΓΟΛΙΔΑΣ

ςύλλόΓός ςιδήρόΑλόύμινόκΑτΑςκεύΑςτων 
ν. ΑιτωλόΑκΑρνΑνιΑς
Χαιρετίζουμε το 9ο Συνέδριο κατασκευαστών Αλουμινίου - Σιδήρου της 
Ομοσπονδίας (ΠΟΒΑΣ). Είμαι στην ευχάριστη θέση που μετά από 2 χρόνια 
βρισκόμαστε και πάλι μαζί. Στο Αγρίνιο σας υποδεχτήκαμε όλες και όλους με 
μεγάλη χαρά και μας ικανοποίησαν πολύ τα θετικά σας σχόλια για τα οποία 
σας ευχαριστούμε. Γίναμε ακροατές πολλών ωραίων και ενδιαφερουσών 
ομιλιών από εκλεκτούς ομιλητές και έτσι ανεβάσαμε τον πήχη για το 
επόμενο. Στο 9ο συνέδριο είμαι πεπεισμένος πως θα δούμε ακόμα πιο 
ενδιαφέροντα θέματα τα οποία θα μας δημιουργήσουν παραγωγικούς 
προβληματισμούς, ενημερώσεις, ευκαιρίες καθώς και λύσεις για κάθε στάδιο 
της επαγγελματικής μας ζωής. Τα συνέδρια είναι ζωτικής σημασίας για τον 
κλάδο μας διότι μέσα από αυτά γνωρίζουμε νέες προοπτικές, δυνατότητες, 
ευκαιρίες, προϊόντα, υπηρεσίες και πάνω απ’ όλα όλους εκείνους τους 
υπέροχους ανθρώπους πίσω από αυτά. Καλή επιτυχία στο Συνέδριο!

Βασίλης Νικολέτας
Πρόεδρος 

ΣΥΛΛΟΓΟΣ
ΣΙΔΗΡΟΑΛΟΥμΙΝΟΚΑΤΑΣΚΕΥΑΣΤΩΝ
ΝΟμΟΥ ΑΙΤΩΛΟΑΚΑΡΝΑΝΙΑΣ

ςύνδεςμός Βιότεχνων κΑτερΓΑςιΑς 
μετΑλλόύ ν. μΑΓνήςιΑς
Σε μία περίοδο που η Θεσσαλία έχει πληγεί επανειλημμένως από φυσικές 
καταστροφές και που το επιχειρείν δοκιμάζεται αδιάκοπα από την οικονομική 
αστάθεια ο Σύνδεσμός μας πραγματοποίησε το 1ο Πανελλήνιο Προσυνέδριο 
Κατασκευαστών Αλουμινίου - Σιδήρου στις 2 μαρτίου με απόλυτη επιτυχία. 
Προπομπός του 9ου Συνεδρίου της Ομοσπονδίας που θα πραγματοποιηθεί 
στη Λάρισα από 17-19 μαίου 2024. Ο Σύνδεσμος Βιοτεχνών Κατεργασίας 
μετάλλου Ν. μαγνησίας καταβάλει κάθε προσπάθεια για την άρτια 
διοργάνωση του Συνεδρίου. Το Συνέδριο Κατασκευαστών αποτελεί το 
σημείο συνάντησης επαγγελματιών του Κλάδου, της Αρχιτεκτονικής και των 
συναφών υλικών, οπότε είναι μία ευκαιρία να συζητήσουμε και να λάβουμε 
τις απαντήσεις στις προκλήσεις που παρουσιάζονται και επηρεάζουν το 
επάγγελμά μας. Πιστεύουμε, όπως, σε κάθε γεγονός να αποκομίσουμε αρκετά 
οφέλη από τις εισηγήσεις των αξιόλογων Ομιλητών κατά τη διάρκεια του 
Συνεδρίου. Το Διοικητικό Συμβούλιο εύχεται καλή επιτυχία στις εργασίες του 
Συνεδρίου. Καλώς να ανταμωθούμε.

ΣΥΝΔΕΣμΟΣ ΒΙΟΤΕΧΝΩΝ 
ΚΑΤΕΡΓΑΣΙΑΣ μΕΤΑΛΛΟΥ 
ΝΟμΟΥ μΑΓΝΗΣΙΑΣ

ςύνδεςμός εμπόρων Αλόύμινιόύ Αττικής
Σε κάθε Συνέδριο αυτοί που συμμετέχουν έχουν την ελπίδα ότι θα ακούσουν 
κάτι καινούριο και καινοτόμο για την εργασία τους. 
Το 9ο Πανελλήνιο Συνέδριο Κατασκευαστών Αλουμινίου - Σιδήρου 
της ΠΟΒΑΣ τυχαίνει να πραγματοποιείται στην πρωτεύουσα της Θεσσαλίας 
τη Λάρισα, που τελευταία αντιμετώπισε και αντιμετωπίζει πολλά 
προβλήματα και στην ευρύτερη μορφή όλος ο Θεσσαλικός Κάμπος, 
που είναι ο γεωργικός πνεύμονας της χώρας μας.
με το σύνθημα «Εξελίξεις και Προκλήσεις για ένα καλύτερο μέλλον» 
έχει πάντα τον άνθρωπο στο κέντρο του, πιστεύουμε ότι θα δώσει νέα 
πνοή, ελπίδα και αισιοδοξία και είμαι βέβαιος ότι θα προσφέρει τεράστια 
μηνύματα για περαιτέρω αναβάθμιση του Κλάδου μας. 
Εύχομαι υγεία, ευτυχία και κάθε επιτυχία στον καθένα προσωπικά.

μιχάλης Ιωαννίδης
Πρόεδρος


